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ikcijo zaključujemo 7 dni prej oz. ob zasedbi prostih kapacitet.

4— POHOD OD LUKOVKA DO ŠENTRUPERTA

. V spomin na Frelihovo, nekoč Ratajčevo 
Justino, dobrotnico iz Lukovka, je v nedeljo, 
22. septembra 2013, potekal 1. pohod iz 
Lukovka do Šentruperta. Na sliki: skupinska 
fotografija pred domačijo Slavka Breznikarja, 

i kjer je mama Justina živela do poroke.
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Gorazd Marinček
gorazd.marincek@siol.net

Trebanjski občan in davkoplačevalec

LE VKUP, LE VKUP, UBOGA GMAJNA
Grad gori, grof beži, vino teče naj...... itd. Tako smo se

učili v osnovni šoli v gnilem socializmu.

Malo primerjave: leta 1945 smo za preživetje izvažali 
hlode in v gnilem socializmu razvili slovensko lesnoprede
lovalno industrijo do take stopnje, da smo leta 1990 izva
žali sto tisoče lesenih stolov v Združene države Amerike. 
Najbolj popularni so bili gugalniki, rekli smo jim kenedijevi 
stoli, po najbolj priljubljenem ameriškem predsedniku. 
Danes, po 20 letih sproščene Slovenije v zdravem kapitaliz
mu spet izvažamo hlode za preživetje, lesno predelovalna 
industrija je na tleh, od nekdaj 30.000 in več zaposlenih jih 
je morda še 9.000 v tej panogi.

Spomnite se samo - koliko mizarskih in lesno predelova
nih obratov je bilo v Trebnjem. Hrast v Šentlovrencu, No- 
voles na Račjem selu, Treles v Trebnjem, da ne naštevam 
naprej. Kaj nam je ostalo? Odgovorite si sami!

Ali pa prehranska samooskrbnost. Spominjam se, kako 
smo leta 1955 dobivali žito, slan rumen topljen sir in slano 
maslo v pločevinkah kot pomoč iz ZDA. Pa jajca v prahu in 
kondenzirano mleko v tubah. Prebivalci mest smo to hrano 
dobivali na karte, priboljškov smo bili deležni od dedkov 
in babic na deželi. V smrtnih krčih gnilega socializma je 
Socialistična Republika Slovenija dosegla skoraj 90% samo
oskrbnost z raznovrstno prehrano, od krušnih žit, zelenja
ve, sadja, itd. Najboljše kose mesa mladega goveda, tako 
imenovani »milanski rez« smo izvažali v Italijo, krompir in 
mleko po celi Jugoslaviji. No, po 20 letih zdravega kapita
lizma v sproščeni Sloveniji uvažamo 55 odstotkov hrane, 
tudi krompir, torej smo našo prehransko neodvisnost pre
polovili.

Davnega leta 1982 sem bil inštruktor za mladinsko pro
stovoljno delo v Tanzaniji in na Zanzibarju. Naletel sem 
na knjigo »How Europe Underdeveloped Africa«, ali po 
domače, Kako je Europa poskrbela za nerazvitost Afrike. 
Kogar zanima, naj vtipka angleški naslov v Google in si jo 
brez težav prenese na svoj računalnik. Prebral bo zgodbo, 
ki jo je Slovenija doživela po vstopu v Evropsko unijo leta 
2004. Velike vsote denarja so podelili kot posojila krajev
nim poglavarjem, ki so jih seveda spravili v tuje banke, 
odplačevanje dolgov pa prepustili vsem državljanom in nji
hovim naravnim bogastvom - poceni virom surovin, ki so 
jih predelali v izdelke v Europi in jih drago prodajali tja, od 
koder so osnovni materiali zanje prišli.

Tako je modro vodstvo sproščene Slovenije od leta 2004 
do leta 2008 uspelo povečati ves zunanji dolg Slovenije od 
14 milijard EUR na 40 milijard EUR, in ta v začetku zasebni 
dolg se preko dokapitalizacij bank spreminja v javni dolg, 
ki ga vsi odplačujemo. In v tem je skrajna sprevrženost 
in pokvarjenost trenutne opozicije, ki je dopustila in celo 
pospeševala takratno pošastno povečevanje prilivov tuje
ga denarja, zdaj pa posledice tega očita naslednikom, ko 
rešujejo državne banke in samostojnost Slovenije. Pohvale 
Evrope za uspešno polletno vodenje unije se izkazujejo kot 
pohvale ponižnim in uslužnim hlapcem (prosto po Cankar
ju - za hlapce rojeni....)

Skratka, sproščena Slovenija je postala (afriška) kolonija, 
ki izvaža hlode in uvaža hrano.

Kako je to videti v Trebnjem? Saj spremljate dogajanja 
v zvezi s Trimom, menda ga kupujejo »strateški partner
ji«, seveda iz tujine. Kje je že Treles, pa Novoles, pa Hrast, 
pa.... Imamo Spar, Hofer, veliki Mercator in seveda zimze
leno modro občinsko vodstvo s širokozaslonskim nasme
hom, ki si že kupuje volilce s popustom za odvoz smeti z 
rokom trajanja do volitev.

Na Mirni odpirajo novo fabriko, v Šentrupertu biomasni 
center, v Mokronogu so prenovili šopek javnih stavb. Nekaj 
malega se je zgodilo tudi v Trebnjem po krajevnih skupno
stih. Izhod je videti v tem, da postane stavbno zemljišče 
Goliev trg 5 samostojna občina, vse ostalo pa nova občina, 
ki se bo končno lahko razvijala kot ostali odcepljeni deli.

Mladih iniciativ je v Trebnjem vse več. Če kdo, bodo 
oni zmogli novega zagona, da se osvobodimo hlapčevstva 
tujcem in tujemu kapitalu in da znova zagospodarimo na 
svojem!

Vstanite v hlapčevstvo zakleti...... ! Dokler vas zdravi ka
pitalizem še ni pokončal!

OB POMETANJU VASI LANI 
PADEL DOGOVOR O ASFALTU, 
LETOS SE ŠUŠLJA O AVTOBU
SNEM POSTAJALIŠČU

Vsakoletno druženje krajanov Mačjega dola 
ob pometanje vasi je postala priložnost, da sto
pimo drug drugemu na dvorišče, k sosedom, 
kar sicer morda ne bi storili, če res ni kakšne 
nuja... Marovčani pravimo (obrekujemo ravno 
tako kot povsod - samo, da povemo glasno in 
resnicoljubno), da se v enem letu nabere kar 
nekaj smeti - takšnih in drugačnih. Pa nam je 
torej postalo v navadi, da jih v jeseni pomete
mo. Nekaj s ceste, nekaj v smetnjake in bolj

pomembne »pod preprogo«. Tako kot to delajo 
tudi drugi! Itak!

Na teh druženjih smo doslej običajno »sple
tli« dogovore, kaj je treba v vasi pod nujno 
postoriti. Lani je bil to dogovor za preplastitev 
asfalta, slutiti je, da smo letos skoraj sklenili, da 
bomo uredili avtobusno postajališče, pa o javni 
razsvetljavi se tudi nekaj šušlja. Vsekakor je to

enkratna priložnost, da se vaščani dobimo, se 
med seboj bolje spoznamo in zgradimo nove 
vezi zaupanja. Poudariti je treba, da je v vasi 
kar nekaj novih prebivalcev (kar je razvidno iz 
fotografij). Nekaj se jih je - kot bi rekel Dudek - 
pricufuknilo, nekaj se jih je priselilo in kar nekaj 
rodilo...

Letos smo Marovčani (Mačjedolci) »preda
li« namenu tudi Marovško zijalko, prebivališče 
ledenodobnega pračloveka. Jože Korelc - Elko, 
ki je lastnik zemljišča, na katerem je zijalka, 
je pred mesecem s sovaščanom Janezom Ba
bičem naredil z »bagerčkom« peš dostop do 
zijalke. Ob cesti pa smo postavili tablo, ki opo
zarja mimoidoče, kaj lahko zamudijo, če si jame 
ne ogledajo. Znotraj jame je napis o pomenu 

najdb, kdaj so bile raz
iskave opravljene ipd. 
Že prvi dan si je Ma
rovško zijalko ogledala 
vsaj desetina naključnih 
obiskovalcev - in seveda 
udeleženci pometanja. 
Mimogrede: v vasi smo 
med »firbcanjem« po 
hišah našli skrinjo, ki jo 
je Janez Gorišek naredil 
ali uporabil leta 1859.

Zvečer smo imeli ob 
poznem druženju še 
projekcijo lanskih in le
tošnjih fotografij (prav 
teh, ki so objavljene). 
Največji jezikač v hudi 
konkurenci Marovških 

jezikačev- Roman, je večerni program lepo po
vezoval, avtor teh strani pa je »vštulil« še nekaj 
bogate Mačjedolske zgodovine.

Tiste, ki boste tole brali, pa vabimo, da ob 
priložnosti pogledate Marovško zijalko, čerav
no v njej že od nekdaj straši »en velik marovški
muc«... (Iz pometene vasi: Rranp Pra7nilti

MLADINSKA EKIPA SEP MON
TER MOKRONOG ZMAGALA 

NA OBMOČNEM DRŽAVNEM 

TURNIRJU, DAVID IN IVAN 4. V 
DRŽAVI

V soboto, 5. oktobra 2013, se je v Kostanje
vici na Krki odvijalo območno tekmovanje v 
odbojki za mladince. Tekmovanja so se udele
žile štiri dolenjske ekipe, in sicer OK Kostanje
vica na Krki, MOK Krka, OK Žužemberk in OK 
SEP Mokronog.

Mokronoški odbojkarji so prvo 
tekmo igrali proti lanskim prva
kom, ekipi Žužemberka. Tekma 
je bila vseskozi izenačena, z nekaj 
lepimi akcijami na obeh straneh 
mreže. Po izidu 1:1 v nizih je sle
dil odločilni tretji niz, katerega so 
dobili igralci Mokronoga z rezulta
tom 15:11.

Sledila je tekma za 1. mesto na 
turnirju med ekipama SEP Mo
kronog in Kostanjevica na Krki, 
ki je v prvi tekmi premagala eki
po Krka iz Novega mesta. Prvi 
niz so Mokronoški igralci začeli 
slabo in dopustili nasprotni ekipi, 
da si priigra prednost. Pri dvajseti točki jim je 
uspelo prednost izničiti in niz dobiti z rezulta
tom 25:22. V drugem, bolj izenačenem nizu so 
v končnici imeli več sreče igralci iz Kostanjevi
ce na Krki in ga dobili z identičnim rezultatom

25:22. Ponovno je odločal tretji niz, v katerem 
pa so Mokronoški igralci pokazali, da so iz pra
vega testa in niz dobili z rezultatom 15:11. S to 
zmago so se uvrstili v četrtino finala tekmova
nja za mladince.

Še dve krajši novički iz kluba ... Na prvem 
športnem dnevu, ki se odvijall4. septembra 
2013 v Mokronogu, je mladinska ekipa pre
magala rekreativno člansko ekipo Mivke iz 
Mokronoga 2:1, ki je s tem tudi nagradila svoje 
delo preko celega poletja. Med poletjem sta se 
naša mladinca - SEP-ovčka David Renko in Ivan 
Vrbovšek udeležila državnega prvenstva odboj
ke na mivki do 19 let in osvojila 4. mesto. Oba

sta letos dopolnila 17 let, tako da je pred njima 
lepa odbojkarska prihodnost. Oba uspešno na
stopata tudi v članski ekipi SEP Mokronog in sta 
izjemna športnika.

(leor Jevnikar. sekretar OK SEP Mokronngl
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Maja Gliha, Trebnje
maja.gliha@gmail.com

Univerzitetna diplomirana pravnica 
s pravosodnim Izpitom

VELJAVNOST OPOROKE

Vprašanje: Rad bi sestavil oporoko, s katero bi 
svoje premoženje razdelil med svoje potomce. 
Ker se mi zaradi starosti zelo tresejo roke, bi 
oporoko po mojem nareku na računalnik zapi
sala moja žena, jaz pa bi se pod oporoko samo 
podpisal. Ali je taka oporoka veljavna? Kje naj 
oporoko hranim? Bojim se namreč, da bi se opo
roka tako založila (ali da bi jo kdo odtujil, uničil), 
da se sodišče v zapuščinskem postopku z njo ne 
bi seznanilo in se je tako pri dedovanju sploh ne 
bi upoštevalo.

Pravno pojasnilo: Dedovanje na podlagi opo
roke ureja Zakon o dedovanju, in sicer v členih 
od 59. do 84. Oporoka je enostranska izjava volje 
oporočitelja, s katero oporočitelj določi način 
razdelitve njegovega premoženja po njegovi smrti. 
Oporoko lahko sestavi vsak, ki je razsoden in ki je 
star najmanj 15 let. Če oseba kasneje (torej po se
stavitvi oporoke) postane nerazsodna, to ne vpliva 
na veljavnost oporoke. Takšna oporoka ostane v 
veljavi, saj je za veljavnost oporoke pomembno 
le to, da je oseba razsodna v trenutku, ko sestavi 
oporoko.

Oporoka je veljavna le v primeru, da je se
stavljena v eni izmed oblik, ki jih izrecno določa 
veljavni Zakon o dedovanju in ob pogojih, ki jih 
prav tako določa Zakon o dedovanju. Če oporoka 
ni sestavljena v obliki in ob pogojih, ki jih določa 
zakon, potem ni veljavna. Dedovanje v takem 
primeru potem ne poteka na podlagi oporoke, 
ampak se deduje na podlagi zakona, oporoka pa 
se ne upošteva.

V praksi sta najbolj pogosti naslednji dve obliki 
oporoke, 1. lastnoročna oporoka in 2. pisna opo
roka pred pričami.

Lastnoročna oporoka je oporoka, ki jo oporoči
telj sam napiše in podpiše. To omogoča ugotavlja
nje identitete oporočitelja, saj se v morebitnem 
sporu na sodišču imenuje sodnega izvedenca 
- grafologa, ki ugotovi, ali je oporoko res napisal 
oporočitelj. Ravno zaradi te zahteve mora biti 
lastnoročna oporoka v celoti napisana ročno s 
strani oporočitelja. Pisanje oporoke na računal
nik ali pisalni stroj ne ustreza tej obliki oporoke, 
zaradi česar bi bila oporoka, ki bi bila napisana na 
računalnik in zgolj podpisana s strani oporočitelja, 
neveljavna.

Priporočljivo je, da oporočitelj na lastnoročni 
oporoki navede tudi datum sestave oporoke. 
Datum sicer ni bistvena sestavina oporoke in ne 
vpliva na veljavnost oporoke, vendar pa omogoča 
lažje ugotavljanje, katera oporoka je zadnja po vr
sti. Oporočitelj se lahko na oporoki podpiše tudi s 
psevdonimom in torej ni potrebno, da je podpisan 
s celotnim imenom in priimkom (na oporoki se 
lahko npr. podpiše kot »vaš oče«).

Pisna oporoka pred pričami je oporoka, ki jo 
oporočitelj v navzočnosti dveh prič zgolj podpiše, 
listino pa je lahko sestavil kdorkoli drug. Takšna 
oporoka je lahko napisana tako na računalnik 
kot tudi na pisalni stroj. Prav tako lahko tako 
oporoko napiše lastnoročno neka tretja oseba.
Pri taki oporoki oporočitelj pred dvema pričama 
lastnoročno podpiše oporoko in izjavi, da je to 
njegova oporoka. Priči se morata na tako oporoko 
prav tako podpisati, in sicer s pristavkom, da se 
podpisujeta kot priči. Funkcija prič pri sestavi te 
oporoke je v tem, da potrdita dejstvo o lastnoroč
nem podpisu oporočitelja in njegove izjave, da gre 
za njegovo oporoko. Potrebno pa je upoštevati 
tudi pogoje, kdo sme biti priča. Priča je lahko 
oseba, ki je poslovno sposobna in ki zna brati in 
pisati. Priča ne more biti oseba, ki je v določeni

TREBANJEC MITJA SVET JE PO
STAL VETERANSKI BALKANSKI 
PRVAK V SKOKU V VIŠINO

TREBNJE, 19. SEP. 2013 - Danes mineva natan
ko dve leti, odkar smo pisali o Trebanjcu Mitji 
Svetu, da je na Balkanskih veteranskih igrah v 
Domžalah v skoku v višino postal vice prvak. To
krat poročamo, da je na Balkanskih veteranskih 
igrah, ki so se letos odvijale v Zagrebu, posegel 
povsem na vrh, postal je namreč - balkanski pr
vak v skoku v višino med veterani. Čestitke, Mi
tja!

Naš Mitja Svet in Velenjčan Dean Šrot. V skoku v višino je zmagal 
Mitja, Dean je bil tretji, v troskoku pa je bil Dean prvi in Mitja 
drugi.

Vsakoletne Balkanske atletske veteranske igre 
so se letos odvijale od 6. do 8. septembra v Za
grebu. Nastopilo je preko 700 atletov iz 12-ih bal
kanskih držav. Največ udeležencev, preko 100, je

TREBANJSKI POLICISTI MED 

HIŠNO PREISKAVO NAŠLI 
KUP OROŽJA IN STRELIVA

Sredi septembra so trebanjski policisti med 
opravljanjem nalog ugotovili, da naj bi v okolici 
Trebnjega neznanec občanom v odkup ponujal 
orožje in strelivo. Med preiskavo so ugotovili,

sorodstveni ali osebni povezavi z oporočiteljem, saj 
bi to utegnilo vplivati na njeno nepristranskost.

V vašem primeru navajate, da se vam preveč tre
sejo roke, da bi lahko sami napisali oporoko. V taki 
situaciji lahko svojo oporočno voljo izjavite v pisni 
oporoki pred pričami, saj lastnoročna oporoka v 
vašem primeru ne bi bila veljavna (ne bi je namreč 
napisali lastnoročno).

Tako pri lastnoročni oporoki kot tudi pri oporoki 
pred pričami obstaja riziko, da oporoka v času zapu
ščinskega postopka ne bo predložena pred sodišče. 
Obstaja možnost, da se oporoke ne najde, da je ne
kje založena, da jo nekdo skriva,... Zato je smiselno, 
da se oporoko takoj po sestavitvi predloži v hrambo 
sodišču, notarju ali odvetniku. Hrambo oporok ure
ja Pravilnik o centralnem registru oporok. Po smrti 
oporočitelja sodišče pogleda v register oporok, kjer 
lahko takoj ugotovi, ali je bila oporoka sestavljena.

predstavljalo barve Grčije, Hrvaške in Slovenije. 
Naš sokrajan Mitja Svet je letos nastopil v treh di
sciplinah - štafetnem teku 4 x 100 m, troskoku in 
njegovi paradni disciplini - skoku v višino.

Najprej je s kolegi iz reprezentance v štafe
tnem teku, starostna kategorija 35-45 let, osvojil 
nehvaležno 4. mesto, kar pa niti ni tako slabo, če 
upoštevamo letnice rojstev ostalih nastopajočih 
članov v ekipah, ki so bili v povprečju skoraj 5 let 
mlajši od Slovencev. V paradni disciplini, v kateri 
se Mitja že ponaša z drugim mestom s tovrstnega 
tekmovanja izpred dveh let, mu je uspelo pre
magati vso konkurenco v svoji kategoriji (M40) in 
osvojiti naslov balkanskega prvaka.

»Pričakoval sem skok preko 180 cm, s čimer bi 
izboljšal svoj letošnji najboljši rezultat, katerega 
sem dosegel letos ob zmagi na državnem prven
stvu v Velenju, a je bilo tudi preskočenih 170 cm 
dovolj za prvo mesto. Zaradi težkih tekmovalnih 
razmer, tekmovanje se je namreč zaključilo v po
polni temi, tekmovalci v tej disciplini nismo dose
gali svojih najboljših rezultatov«, je za Cajtng.com 
povedal Mitja.

Zadnji dan tekmovanja je Svet nastopil še v tro
skoku in zaostal za Slovencem Šrotom ter osvojil 
2. mesto in še eno srebrno medaljo na Balkanskih 
igrah.

Letošnja tekmovalna sezona je s tem zaključe
na. Za naslednje leto se bo poizkusil kar najbolje 
pripraviti na tekmovanja na državni ravni, mogo
če pa se udeleži tudi kakšnega mednarodnega pr
venstva, o čemer bomo seveda poročali, (ms.jki

da gre za 57-letnega moškega z območja PU 
Kranj. Pridobili so odredbo sodišča in opravili 
hišno preiskavo na naslovu bivanja osumljenca. 
Med hišno preiskavo so našli in zasegli avtomat
sko puško, štiri pištole, tri revolverje, trinajst 
pušk različnih kalibrov, več kot 1.800 nabojev in 
dele orožja. 57-letni osumljenec za orožje nima 
ustreznih dovoljenj. Policisti ga bodo po zaklju
čeni preiskavi ovadili na pristojno tožilstvo zara
di kaznivega dejanja Neupravičene proizvodnje 
in prometa orožja ali eksploziva.

Med kontrolo prometa so trebanjski policisti 
v Trebnjem ustavili 21-letnega voznika oseb
nega avtomobila. Ugotovili so, da kršitelj nima 
veljavnega vozniškega dovoljenja. Zasegli so mu 
avtomobil in na sodišče naslovili obdolžilni pre
dlog. Dan kasneje, v soboto, 5.10. zvečer so v 
okolici Trebnjega zalotili in prijeli osumljenca, ki 
je na deponiji odpadkov iz rezervoarjev delov
nih strojev kradel gorivo. Storilec je skušal pobe
gniti, vendar so ga policisti izsledili in mu odvzeli 
prostost. 19-letnega osumljenca bodo ovadili 
zaradi kaznivega dejanja tatvine, (pu nm)

Če je oporoka vpisana v register oporok, sodišče 
pozove tistega, ki jo hrani (torej sodišče, notarja ali 
odvetnika), da jo predloži sodišču. S tem ste varova
ni, da bo vaša oporoka prišla na sodišče in da se bo 
v zapuščinskem postopku upoštevala vaša volja, ki 
ste jo navedli v oporoki.

Zgoraj so predstavljene zgolj možnosti, kakšno 
oporoko lahko sestavite sami doma. Obstaja sicer 
še več drugih različnih oblik oporok, npr. sodna 
oporoka, notarska oporoka, ustna oporoka,... Ker so 
spori glede veljavnosti oporoke v praksi zelo pogosti 
(saj je načeloma predmet oporoke premoženje 
večje vrednosti), je smiselno, da pred sestavitvijo 
oporoke poiščete pomoč pravnika in se prepričate, 
da oporoko sestavljate v obliki, ki ji zakon priznava 
ustrezno veljavnost. Spori in sodni postopki, do ka
terih pride zaradi ugotavljanja veljavnosti oporoke 
ali izpodbijanja oporoke, so namreč zelo dragi in 
dolgotrajni.



GALAKSIJA
restavracija*bowling*kavarna*slaščičarna*hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravuamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME

♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE

♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE

♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

♦ Martinovanje

■SEilvČE ' HULU , . ,

’• ^

* VABUENI NA BOWLING * KER SE BLIŽA ČAS
MARTINOVANJA, BOMO V TEM 
ČASU POPESTRILI JEDILNIK 
Z MARTINOVO POJEDINO

* Izdelujemo torte
PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

j
* - Malice

- Nedeuska kosila 
(vsako nedeuo na 
razpolago več vrst 
kosil)

-Jedi po naročilu

* Dobrote domače 
slaščičarne:
- DNEVNO NA VOUO 
TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

- Pravi kremni
SLADOLEDI RAZLIČNIH 
OKUSOV

* Prenočišča:
28 VEČPOSTEUNIH SOB

DELOVNI CAS BOVVLINGA:

Cajtng 179 • Oktober 2013 C-ijtng • l vami že 15 let • Še veliko več novic (in arhiv) najdete na www cajtng.coml



Špela Smuk
spela.smuk@interflash.si 

občinska svetnica

MOJSTRSTVO KOMUNIKACIJE

Kako se pol leta (ne)pogovarjati 
in nič zmeniti...

Otroci iz občin Trebnje, Mirna, Šentrupert 
in Mokronog - Trebelno so že pol leta brez 
ortodonta.

Od maja pa vse do včeraj se ZD Trebnje, dr. 
Vrhovčeva in Občina Trebnje niso bili sposob
ni uskladiti in najti kompromisni dogovor ter 
otrokom omogočiti ortodontsko zdravljenje, do 
katerega imajo pravico, in katerega financiranje je 
zagotovljeno!

Zgodbo bolj ali manj vsi poznate; Zdravstveni 
dom Trebnje ima koncesijo za ortodontijo, pa 
ortodonta nima in storitev ne izvaja. Dr. Vrhov
čeva ima specializacijo iz ortodontije in koncesijo 
za zobozdravstvo. ZD Trebnje zahteva za prenos 
koncesije za ortodontijo od dr. Vrhovčeve, da le 
ta na ZD Trebnje prenese koncesijo za zobozdra
vstvo. Ker se ZD Trebnje in dr. Vrhovčeva nista 
mogla dogovoriti za kompromis, oz se strinjati o 
deležih koncesij, je kot tretja stopila v komunikaci
jo Občina Trebnje, verjetno z ne najbolj spretnim 
pogajalcem. Po skoraj pol leta »mojstrske komu
nikacije« je bil včeraj zavrnjen s strani ZD Trebnje 
kompromisni predlog dr. Vrhovčeve, s strani 
dr. Vrhovčeve pa predlog Občine in ZD Trebnje. 
Zaplet zaradi 0,2! morebitnega povečanja obsega 
koncesije, ki je v bistvu ZZZS še sploh ni zagotovil 
bi se agonija prav lahko nadaljevala v nedogled. 
Žalostna dejstva pa bi ostala; ZD ima koncesijo za 
ortodontijo, ki je ne izvaja, ZD ostane brez dela 
koncesije za zobozdravstvo, ki bi ga dobil, če bi 
pristal v kompromis, dr. Vrhovčeva ima specializa
cijo, ki je ne bo izvajala, otroci pa do nadaljnega 
ostajajo brez zdravstvenih storitev ortodontije in 
so največja žrtev nespretne komunikacije.

Ob vsem spoštovanju Zdravstvenega doma 
Trebnje, o njihovih storitvah in organiziranosti 
lahko v veliki meri govorim v superlativih in sem 
dejansko ponosna, da imamo tako organiziran 
javni zavod; ampak ob zavedanju, da ne zagota
vljajo ortodontskega zdravljenja in da so otroci 
že pol leta brez ortodonta, bi morali dati na prvo 
mesto paciente, na drugo pa svoj interes. Meni 
kot svetnici je pomembno stališče in interes ZD 
Trebnje, še pomembnejše pa mi je, da imajo vsi 
občani dostop do zdravstvenih storitev.

Zadeva sicer zgleda zapletena, pa to sploh ni. Je 
stvar treh akterjev, ki bi se lahko oz. bi se morali 
s spoštljivim, zrelim, modrim pristopom in z željo 
po rešitvi za skupno mizo dogovoriti za kom
promis, ki bi bil za vse sprejemliv, seveda pa za 
nikogar optimalen. Po pol letnem pisanju javnih 
pisem, najemanju odvetnikov, urgencah na mi
nistrstvih, zbornicah, združenjih... smo bili včeraj 
točno tam, kot smo bili na začetku. Ne vem; kot 
da bi si želeli, da se zadeve ne uredijo in se vedno 
znova zapletajo. V nasprotnem primeru so akterji 
zelo nespretni pogajalci.

Zato smo se občinski svetniki na včeraišni seji 
(9.10.1 odločili temu narediti konec in potrdili 
tripartitni dogovor, ki bi moral rezultirati takoj in 
omogočiti takojšne zagotavljanje ortodontskih 
storitev. Upamo in pričakujemo, da bo Občina 
Trebnje odigrala svojo vlogo in pripeljala do pod
pisa sporazuma.

V želji, da bodo otroci zelo kmalu lahko obiskali 
ortodonta v Trebnjem Vas lepo pozdravljam in 
želim lepe in doživete jesenske dni!

NA MEDNARODNEM TURNIRJU 

V KRANJU NAŠIM KARATEISTOM 

TRI ZLATE MEDALJE 
IN ENA BRONASTA

medaljo v svoji kategoriji v katah osvojila Mia Jarc, 
med dečki posamezno pa se v katah 12-13 let je z 
bronom okitil Rok Breznikar. Med posameznica
mi sta se dobro odrezali tudi Lara Florjančič in Va
lentina Potokar, ki sta v svojih kategorijah zasedli 
5. mesto. (Zvone Breznikar, trener KK Trebniel

Dne 28.9.2013 je v Kra
nju potekal 14. Mednarodni 
karate turnir, katerega se je 
udeležilo 300 tekmovalcev iz 
Slovenije, Hrvaške, BIH, Italije 
in Avstrije. Iz KK Trebnje se je 
tekmovanja udeležilo devet 
tekmovalcev.

Naši tekmovalci so se tudi 
tokrat odrezali dobro in na 
koncu osvojil tri zlate medalje 
in eno bronasto. Prvo mesto je 
osvojila ekipa deklet 12-13 let, 
v kateri so nastopile Julija Ko
šak, Mia Jarc in Lara Florjančič, 
ter ekipa kadetov v sestavi Rok 
Breznikar, Tarik Osmanbašič in 
Urh Lužar.

Med posameznicami je zlato

V NESREČI KAMIONA IN 

TRAKTORJA S PRIKOLICO 

HUDO TELESNO POŠKODOVAN 
VOZNIK TRAKTORJA

V četrtek, 3. oktobra 2013, ob 14.08 sta v 
krožišču na hitri cesti med Trebnjem in Novim 
mestom pri naselju 
Jezero, občina Treb
nje, trčila traktor s 
prikolico in kamion.
V nesreči sta obe vo
zili zapeljali s cestišča, 
pri čemur se je traktor 
prevrnil na bok.

Hudo telesno po
škodovanega voznika 
traktorja so reševalci 
NMP ZD Trebnje oskr
beli in prepeljali na 
zdravljenje v SB Novo 
mesto. Gasilci PGD 
Trebnje so mesto ne
sreče zavarovali, od

klopili akumulatorja, pomagali reševalcem pri 
oskrbi in prenosu ponesrečenca, zaustavili izte
kanje goriva iz prevrnjenega traktorja in preven
tivno prečrpali gorivo.

Dežurni delavec Komunale Trebnje je poskr
bel za odstranitev posledic in čiščenje cestišča.

(ReCO)

GASILCI PGD ŠEVNICA IZ 

SELAŠUMBERKA PRIŠLI 
Z DVEMA POKALOMA

S trdim delom in predanostjo pridejo tudi rezul
tati. In prav je tako! Na regijskem tekmovanju v ga
silski orientaciji v Selu pri Sumberku sta tekmovali 
dve ekipi iz PGD Ševnica, in sicer pripravnice in pri
pravniki. Pripravniki so domov odnesli pokal za prvo 
mesto. Z zmago so se uvrstili na državno tekmova
nje v Svetem Juriju ob Ščavnici. Pripravnice so, kljub 
poškodbi ene tekmovalke, dosegle tretje mesto.

Kdor si pobliže ne ogleda takšnega tekmovanja, 
verjemite mi, si sploh ne more predstavljati, kako 
veliko truda je potrebno vložiti za dosego dobrega 
rezultata. Seveda ima pri vsem tem veliko zaslug 
tudi mentor ševniških tekmovalnih ekip, poveljnik 
Andrej Zupančič. A še vedno so tekmovalci tisti, ki 
dodajo piko na i.

Zato s ponosom povem: Leja Šenica, Petra Kri
štof, Helena Mirt, David Šenica, Bojan Tomšič in Igor 
Pekolj - Carji ste! (Irma Zupančič, predsednica PGD Ševniral
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VETEKS

Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

Svilanit'
meblojoci.

Velika izbira hišnega tekstila, zaves po 
naročilu ter spalnega programa Meblo Jogi

- posteljnine, vzglavnikov
- odej. brisač,
- spodnjega perila ter pižam Suu (1 ^
- poslovnih darfl M dariln1BOn

Nudimo program kristala Steklarne Rogaška

GRADins
PVC PROFlU^ttJ^
Najboljša izbira oken in vrat za vas dom

AKCIJA!
25% popust na okna

brezplačna modra itevllka

Ugodne cene 
Kratki dobavni roki

Grading Kurent d.o.o. 
tel.: 07 34 62 000 
fax: 07 34 62 010 
grading-tr@siol.net 
www.grading-kurent.si

www.grading-kurent.si

Halo beton dia, Podjetniški] ulkd 9, TREBNIt - www.lnlolieton.si - holobeton@gniiiil.(oin

Halo beton d.o.o. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

SUŠENJE LESA

m

Možno v večjih količinah, cca 75m3

NUDIMO VSE OBLIKE ŽAGANEGA LESA IN PREVOZ
• razrez lesa • prevoz paletnega materiala
• izdelava ostrešij po naročilu • možno samorazkladanje z
• izdelava več vrst palet avtodvigalom
• prevoz hlodovine • PRODAJA ŽAGOVINE - UGODNO!
• prevoz končnih produktov

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

□ idejne zasnove,
0 projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
D projekti za izvedbo,
D projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
□ občinski podrobni prostorski 

načrti,
0 strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si
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Jože Povšič
joze.povsic@amis.net

Univ. dipl. organizator, inženir 
strojništva, ekolog

ODGOVORNOST ZA KORUPCIJO, 
KAJ JE ŽE TO?

Novinar iz Ljubljane Peter Petrovčič je pred dnevi 
napisal, da smo veliko govorili o ljudski nezaupnici, 
odpoklicu obsojenih in skorumpiranih politikantov. Za 
več politične higiene v naši družbi. Proteste po celotni 
Sloveniji so sprožili protesti v Mariboru, zaradi korup
cije, kjer se je ljudem »utrgalo« zaradi nekdanjega 
župana Kanglerja. Ta je župansko funkcijo razumel po 
svoje, kar dokazujejo kazenski postopki zoper njega. 
Kangler pa ni edini občinski funkcionar, ki ima težave 
z zakonom! Je pa edini, ki je pod pritiskom javnosti in 
obtožb odstopil s funkcije župana, kar mu ljudje šteje
jo za kanček zdrave pameti.

Petrovčič pa je takoj za Kanglerjem navedel, da 
"jugovzhodno od glavnega mesta Ljubljane, v občini 
Trebnje, županuje Alojzij Kastelic, ki je bil v zadnjih 
letih pravnomočno obsojen na sedem mesecev po
gojne zaporne kazni zaradi treh kaznivih dejanj. Pred 
dnevi pa je bil na prvi stopnji na sodišču zaradi zlo
rabe uradnega položaja in ponarejanja uradnih listin 
kaznovan na dodatnih 14 mesecev pogojne zaporne 
kazni.« Kastelic pa ni odstopil tako kot Kangler, da o 
kančku zdrave pameti ne govorimo!

Pred tedni sem se kot član civilne družbe in urednik 
v Trstu pogovarjal z visoko preedstavnico EU, s pod
predsednico Evropske komisije Viviane Reding. Poleg 
podpredsednice je Redingova zadolžena tudi za pra
vosodje. Vprašal sem jo, ali ve, da je Slovenija ena od 
najbolj skorumpiranih držav in da na javnih funkcijah 
v Sloveniji vedrijo celo pravnomočno obsojene osebe. 
Pokazal sem ji primer obsojenega in skorumpiranega 
župana občine Trebnje, Kastelica. Odgovorila mi je: 
»Vem, verni« in nadaljevala, da se bo »Evropska ko
misija z vsemi sredstvi borila proti korupciji in kliente- 
lizmu, ki uničujeta tako državo kot občine!«

Redingova je poudarila nekaj važnih dejstev: »Vsa
ka država potrebuje močan parlament, ki nadzoruje 
delo vlade!« Analogno, vsaka občina potrebuje mo
čan občinski svet, ki nadzoruje delo župana! V Slove
niji je dejansko ravno obratno! Parlament je glaso
valni stroj »poslušnih« poslancev političnih strank, ki 
deluje v obratno, po diktatu vlade. Isto je na lokalni 
ravni, ko občinski šerifi (župani) z raznimi političnimi 
intrigami podredijo občinski svet sebi v prid, npr. z ne
zakonito tajno koalicijsko pogodbo. Z zakonom pred
pisana nadzorna vloga občinskega sveta nad županon 
pa ne deluje, kar je v škodo občini, njenim financam 
in občanom.

Glede korupcije je Redingova izpostavila učinkovit 
pravosodni sistem ter preglednost kot ključne ele
mente demokracije. "Proti korupciji se je potrebno 
boriti z vsemi sredstvi in na vseh ravneh. Glede korup
cije je treba spremeniti mentaliteto družbe. Korupcijo 
in obsojene politike je treba odstraniti iz demokratič
nega sistema EU!" Torej, tudi iz občine Trebnje!

V Trebnjem pa imamo tudi smetarsko burlesko, v 
kateri se očitno vidi, da ne obsojeni Kastelic, ne nje
gova politična ekipa, ne vedo, kdo pije, kdo plača! 
Očitno se vidi, da vsak posebej ščiti svoj nezaslužen 
mandat! Za občino Trebnje, ekologijo, red na smeti
šču v Globokem, pa jim je figo mar! Smetišče je polno, 
na njem pa je polno Romov. Vse to je sramota za (ne) 
odgovorne, kako ravnajo z deponijo Globoko, ki smo 
jo, s svojim večinskim denarjem od taks, zgradili obča
ni prejšnje občine Trebnje. Iz nekoč ekološkega parka 
Globoko je v zadnjih letih nastalo zanemarjeno smeti
šče, kjer imajo glavno besedo politikanti in smetarski 
mešetarji, na smetišču pa kraljujejo Romi. O trebanj
ski smetarski burleski je obveščen tudi minister Dejan 
Židan, zadolžen za okolje. Ministra sem vprašal: »Ali 
boste s svojo avtoriteto preprečili, da bodo občinski 
šerifi in smetarski mešetarji vozili smeti sem pa tja po 
Sloveniji, iz Pirana v Globoko v občino Trebnje, skoraj 
400 km tja in nazaj, brez soglasja okoliških prebival
cev, na pravcato smetišče, kjer kraljujejo Romi!«

PO POTEH BLAGOVNIH 

ZNAMK LAS DBK V TEMENIŠKI 
IN MIRNSKI DOLINI

Trebnje, Mirna, Mokronog, Šentrupert, 13. 
september 2013 - 49 gostov iz Savinjske in Ša
leške doline je včeraj uživalo v občinah Temeni- 
ške in Mirnske doline. Obisk po poteh blagovnih 
znamk LAS (lokalna akcijska skupina) Dolenjske 
in Bele krajine je poleg razgibane pokrajine 
vključeval tudi pokušino izdelkov, ki jih združuje 
blagovna znamka Dobrote Dolenjske, nadaljeva
nje projekta Podeželski šopek.

„ Prišli smo si ogle
dat posamezne stvari, 
ki se tičejo tudi našega 
projekta - z namenom 
nadgradnje naše tržni
ce oziroma naših tržnic.
Moram reči, da smo 
videli kar veliko dobrih 
idej, ki jih lahko upora
bimo tudi pri nas, pred
vsem pa veliko pozitivne 
energije in primerov, 
da se z veliko volje - pa 
včasih tudi z malo manj 
volje - da veliko nare
dit. Pri nas, na našem 
področju včasih vidimo, 
da že malo upada volja, 
ampak potem te pa taki 
dobri primeri kar pote
gnejo naprej," pravi predsednica LAS Društvo za 
razvoj podeželja Zgornje Savinjske doline Mojca 
Kodrič.

„Zanimajo jih projekti LAS-ov, ki se pri nas od
vijajo, zanimajo jih blagovne znamke, trženje le- 
teh, razvoj našega podeželja. In tukaj mislim, da 
imata Temeniška in Mirnska dolina zelo veliko za

V parku v Trebnjem

pokazat. In jaz verjamem, da bo dan odprl marsi
katero obzorje tudi njim, morda pokazal kakšno 
rešitev tudi za njih. Predvsem pa je pomembno 
tudi to mreženje med samimi ponudniki, med 
župani, med občinami, med strokovnimi delav
ci," pravi vodja projekta Dobrote Dolenjske Špela 
Smuk, sicer iz Turistične agencije Interflash, ki je 
obisk organizirala.

Pred mobilno prodajalno dolenjskih dobrot pri Deželi kozolcev
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Dolenjsko doživetje so začeli v centru Treb
njega, ob ogledu zunanjosti cerkve Marijinega 
vnebovzetja ter edinstvene Galerije likovnih sa
morastnikov, se ustavili v mestnem parku pred 
občino, kjer je vsako soboto, že 11 let Kmečka in 
rokodelska tržnica, predstavljena je bila tudi nova 
večnamenska stojnica v obliki kozolca, pravkar 
zaščitena na Uradu za intelektualno lastnino. Ka
vico so si privoščili v Hotelu Opara, ki ima svojo 
lastno pražarno in proizvodnjo čajev, se preselili 
pred KZ Trebnje in nato šli naprej do Gorenjih Po- 
nikev do Gostilne Rakar. Obiskali so še Sadjarsko 
kmetijo Uhan, se ustavili na Lašprežu, kjer je za
dnjo tretjino življenja preživel Peter Pavel Glavar,

občudovali Mirnski grad imenovan Speča Lepoti
ca in se sprehodili še po pred kratkim odprti trim 
stezi Mirna-Gorenja vas, poimenovani Trimmigo.

V Občini Mokronog-Trebelno so se ustavili v 
obnovljenem trškem jedru Mokronoga, kjer so 
se seznanli s projektom Makronovo in mokro- 
noškim sejem, ki naj bi bil v dandašnji obliki v 
Mokronogu že vsaj 208 let. Sledil je ogled Hiše 
sira Gorišek in obisk Kmetije Berce, kjer je v za
dnjih šestih letih zrasla oljarna - poudarek je na 
visokokavostnem hladno stiskanem sončničnem, 
lanenem, makovem in ogrščičnem olju.

V Šentrupertu so pravljico začeli na trgu pred 
gotsko lepotico, cerkvijo sv. Ruperta, v Centru 
za ohranjanje kulturne dediščine so se seznan
li s slikovito in navdihujočo prezentacijo Zeleni 
razvojni preboj Občine Šentrupert, nato pa je 
sledil ogled v svetovnem merilu edinstvenega in 
evropsko priznanega muzeja na prostem - Dežele 
kozolcev. Obisk so sklenili na starem trškem jedru 
v Hiši vina Frelih, nato pa se peljali mimo prvega, 
v celoti lesenega vrtca v Sloveniji, mimo zname
nite Vesele Gore do bližnje Gostilne Javornik na 
Rakovniku. Doživetij in dobrot poln dan so gostje 
zaključili v ekološki kmetiji in Gostilni Repovž v 
Šentjanžu, ipki

Knjigovodstvo Krištof d.o.o.
Opravljamo knjigovodske storitve za:

- kmetijska gospodarstva,
- samostojne podjetnike (s.p.)
- družbe z omejeno odgovornostjo (d.o.o.)

KRIŠTOF d.o.o., Gubčeva cesta 11, Trebnje 
Telefon: 031 331 807,07 30 45 607 

e-pošta: milan.kristof@siol.net
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ODPRTO PISMO

BILO Ml JE V NEIZMERNO ČAST 

IN ZADOVOLJSTVO KOT PRVI 
KORAKATI Z VAMI

Sredi počitnic sem - vsaj za okus obrambo
slovca - dobil najlepšo opazko, kar si jih lahko 
predsednik Sveta staršev Vrtca Mavrica Trebnje 
(SSVMT) želi: »Ti in tista tvoja vrtičkarska falan
ga ...!«

Drži, da sem v letih, ko mi je bila zaupana vlo
ga člana, namestnika predsednika in kasneje tudi 
predsednika SSVMT večkrat nastopil zelo goreče 
in ni mi žal. Poleg tega pa sem v vrtcu aktiven še 
kot podpredsednik Sklada, član Sveta zavoda in 
član Komisije za sprejem otrok v vrtec.

Začelo se je z izgradnjo novega vrtca in števil
nimi sestanki, ko je bilo potrebno opozarjati vla
dajoče, da starši nimamo kam dati otrok. Uspe
lo mi je, ob sodelovanju s Policijo in vrtcem ter 
naklonjenosti mojega predhodnika, od občine 
»izsiliti« varen dostop za otroke in njihove starše 
(zarisane parkirne prostore z urejenim parkirnim 
režimom pred enoto Mojca, postavitev prome
tne signalizacije, da so tam otroci na cesti), kar 
je sicer nuja za tovrstne objekte. Kar nekaj izre
dnih sestankov sem sklical, med drugim tudi za
radi vlage in ogrevanja v enoti Mojca ter na tak 
način zagotovil izsuševalce in dodatne grelnike, 
do katerih se je bilo treba dokopati skozi trda 
pogajanja. Tudi kako laično analizo s področja 
predšolske vzgoje vezana na pričakovan vpisu 
otrok v vrtec sem pripravil, saj je občina ni imela 
in sem s tem dvignil precej prahu - predlagal nov 
način zajemanja in obravnavo podatkov (več...). 
Užival sem, ko smo skupaj s hišnikom in še neka
terimi starši ter delavci zavoda fizično sodelovali 
pri selitvi vrtca in ni mi bilo žal časa za to poče-
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tje. Tudi številne druge zadeve so bile zanimive in 
pregovorno ostre za pogajanja; npr. iskanje zani
mivega in finančno dostopnega kraja za izvedbo 
šole v naravi in plavalnega opismenjevanja, kjer 
smo v 2012/13 za vstopnike skupaj našli finanč
no boljšo in vsebinsko izredno bogato izkušnjo.

Najbolj pa me veseli, da so nekateri prepoznali 
tudi skupino, ki smo jo skupaj v SSVMT in starši 
otrok v vrtcu uspeli zgraditi in letos res delovali 
kot učinkovita falanga. Kot »čudo« smo se spo
mladi pojavili na občinskem svetu in zahtevali za 
vrtec Trebnje manjkajoča finančna sredstva - le
ta naj bi po težko izbezanem zagotovilu s strani g. 
župana prišla ob bližnjem rebalansu za zavode.

Ideja spoznavanja angleščine je bila z moje 
strani posajena že 2008. Letos pa nam je uspe
lo, da smo z vsemi deležniki našli tudi način, da 
zgradimo t.i. angleški most med šolo in vrtcem 
ter tako znanje naših vrtičkarjev zavarujemo oz. 
ga bodo nadgradili. Tudi za zagotovitev teh sred
stev si je bilo potrebno nadeti oklep na občinski 
seji 31. julija 2013. Prav na tej seji OS je bil na 
podlagi več letih pogajanj v Svetu zavoda in prvič 
v zgodovini vrtca dosežen tudi sklep, da se bo del 
presežka iz preteklega leta (preplačila staršev in 
zglednem finančnem delovanju Zavoda) vrnil na 
položnice staršev oz. bo cena vrtca nižja, za kar 
gre zasluga prav predstavnikom staršev v Svetu 
Zavoda in koordinaciji s SSVMT, kjer sem aktivno 
deloval. Za koga morda le nekaj zlatih kovancev 
in še kak bakreni novčič za povrhu. Za tiste, ki 
težko shajajo, pa bodo ta sredstva vsekakor do
brodošla in bodo morda na letni ravni zadosto
vala za nekaj dni skope hrane za družino.

Glede na obljubo župana, da bo Vrtcu Mavrica 
Trebnje zagotovil manjkajoča sredstva za delo
vanje, med drugim tudi za 29. oddelek, ki je bil 
zadnji odprt, se bo s tem tlakovala tudi pot, za 
enak pristop, za zagotovitev sredstev za 30. od
delek, ki je že v procesu pogajanja oz. nastajanja 
in to ravno sedaj. Če gre verjeti informacijam, da 
bo seja OS 9. oktobra in ob zavezujočih sklepih 
OS ter ob možnosti, da bo novi sklic SSVMT po 
sklicu OS, bom »vrtičkarsko falango«, kot so jo 
poimenovali, če bo potrebno, z veseljem popeljal 
še zadnjič.

Ideje in projekti, ki sem jih v letih, ko sem ak
tivno deloval v SSVMT, bodo 9. oktobra v celoti 
zaključeni (ob predpostavki spoštovanja veljavne 
zakonodaje in obveznosti občine). Z novim skli
cem SSVMT bo moj mandat predsednika zaklju
čen in se od nalog predsednika poslavljam.

Bilo mi je v neizmerno čast in zadovoljstvo kot 
prvi korakati z vami.

Z iskrenim in globokim spoštovanjem do vseh, 
s katerimi sem sodeloval na tej poti,

Gregor Kaplan, predsednik SSVMT
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OPTIKA

ČISTIMO
ZALOGE

na izbrane okvirje 
korekcijskih očal
Akcija velja do 31. 10. 2013 oziroma do razprodaje 

zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne 
seštevajo.

Okulistični
pregledi

na zdravstveno 
kartico

Optika Glasmaher 

PE Novo mesto 

Kettejev drevored 32 

8000 Novo mesto

pon-pet 9-19 

sob 9-13

Optika Glasmaher 

PE Brežice 

Pleteršnikova 1 

8250 Brežice

pon-pet 9-19 

sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

<5l_/X<5IV/XH<=r^.COIV

Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p.. Pleteršnikova 1, 8250 Brežic«



Gregor Kaplan
gkaplan.tr@gmail.com

Diplomirani politolog, 
občinski svetnik

EN KOŠ, DOLGA MIZA IN DVA 
KRAUA (LEV IN KROMPIR), I. DEL

Trebanjski koš imamo Trebanjci ponosno na rami 
že 25 let. Kot vsaka prireditev je imel rojstvo, vzpon 
in sedaj padec. Kot večina občanov si ga ne želim 
sneti z rame in bi ga rad prenašal iz leta v leto, da pa 
bo trebanjski koš preživel, potrebuje svežo kri!

Povedal vam bom - kako in na kakšen način, pa 
naj mi tradicionalni organizatorji ne zamerijo, če že 
sedaj skačem s to temo po njihovem vrtičku. Mor
da se bo koga prijelo, da je potrebno delati že se
daj, pa še jaz precej zamujam.

Najprej vsebina. Trebanjski koš resnično nujno 
potrebuje gospodarski moment. Da, saj veste, vse 
obrtnike, podjetnike, kmete, različna društva,... je 
treba zbobnati na kup, da pokažejo, kaj znajo in se
veda - kaj prodajo. In to čez celotno trajanje koša. 
Pa ne jim zasolit te možnosti, da bodo vsi ušli, še 
preden preberejo povabilo do konca.

Torej, v četrtek ... Začetek koša in prva delovna 
srečanja ter predstavitve različnih zadev o vsem, 
o čemer se je moč na temo gospodarstva (obrti, 
trgovine, kmetijstva, energetike, okoljevarstva, ...) 
pogovarjati. Prostore v občini imamo, a nam same
vajo: občinska sejna soba, bivša enota vrtca Mojca 
(celo dve sobi in pomožni prostor, primerno za sku
pine do 30 ljudi po sobi), vsekakor prostori bodo
če knjižnice, pa CIK in knjižnica ter galerija. Če vse 
skupaj seštejemo, lahko izvajamo cca. najmanj 5 -6 
dogodkov hkrati v zaprtih prostorih. To seveda pri
vabi zanimive udeležence od vsepovsod, če pride 
pa še kdo iz tujine, bo še kako prenočišče zasedeno. 
Vidim, se vam že počasi svita. €!!!

Morda se gostje odločijo še za kak nakup stekle
nice cvička ali domače salama, sira - samo razmi
šljam. Tudi petek je v celoti posvečen gospodar
stvu. Mestno jedro ostaja zaprto. Povorka je tu, a 
se zadeve sedaj spremenijo, saj Košu dodamo še 
mizo in to ne kakršno koli, pač pa najdaljšo v regiji 
oz. državi. Če mize zložite od ene do druge zapore, 
jih razpletete po vseh dosedanjih lokacijah in vsaj 
na nek način formalno povežete, bi naredili atrakci
jo, ki bi iz Trebanjskega koša ponudila nadaljevanje 
in vse izdelke položila na mizo, da se jih lahko poje 
oz. proda. Saj je to tisti izvirni namen Koša ali ne? 
Vsaki stojnici pripade določena mizna metraža, kjer 
gostje stojnice posedajo in uživajo. In še en mo
ment, ki se ga lahko izkoristi, da udeleženci sodelu
jejo pri tem in to tako, da se po povorki »na znak« 
prične postavljanje mize ter nato izvede merjenje. 
Vsak, ki bo tam, bo tako postal tudi del ekipe, ki je 
postavila, upam, da rekordno dolgo mizo v regiji, za 
zapletene povezave pa se seveda določi ekipa, ki 
lahko le-te pripravi že prej.

Kje dobit' mize? Povprašajte gasilce, lovce, vino
gradnike, planince, ribiče in druga društva, morda 
jih posodijo ali dajo v najem oz. je to lahko že nji
hovo poplačilo stojnice. Teklo in kolesarilo se bi še 
naprej (sobota in nedelja), le traso speljite tako, da 
bodo udeleženci po koncu aktivnosti sedli za naj
daljšo mizo v regiji in si kaj od lokalnega tudi pri
voščili.

Trebanjski koš je vsekakor priložnost za gradnjo 
zgodb, recimo o trebanjskem linju in temeniški po
strvi, pa trebanjskem jagnjetu, trebanjskem cmoku, 
trebanjski salami in slanini, raku koščaku in ne na
zadnje o enem izmed dveh trebanjskih kraljev, ki je 
zgradil številne hiše in kmetije-kralju; trebanjskem 
krompirju (poglavje na koncu). Tudi drugi kralj si se
veda zasluži svoje mesto v življenju Koša. Sedaj živi 
le na našem grbu, zasluži pa si, da vsaj od četrtka 
do nedelje kot kralj uživa na Trebanjskem košu in 
seveda dela v korist promocije. Trebanjski lev naj 
Oživi - vsaj V tistih dneh! (Senadaljuje...)

NA POBUDO ŽUPANA 

UREDILI OKOLICO RIBNIKA 

POD GRADOM NA MIRNI, 
AKCIJO PA BODO ŠE PONOVILI

MIRNA, 14. SEP. 2013 - Več kot 20 ljudi se je 
odzvalo povabilu župana Občine 
Mirna Dušana Skerbiša na akcijo 
urejanja okolice ribnika pod gra
dom na Mirni. Začeli so ob 8. uri, 
zaključili pa ob lih.

Vsi, ki so prišli na akcijo, so s 
seboj prinesli rokavice in primer
no orodje, s katerim odstranjujejo 
grmovje, vejevje, travo in podrast 
okoli ograjenega ribnika.

„Gre se za to, da bi uredili celotno 
okolico, se pravi notranjost te ogra
je, tako da bo prostor čim lepši tudi 
za vse obiskovalce. Pri ribniku želi
mo v prvi fazi urediti kamp prostor 
ali pa počivališče za avtodome in za 
piknike, ki bi jih lahko imeli ob tem čudovitem pro
storu. Nekaj let bo to še ribnik, kasneje pa naj bi 
bil to spet bazen ali naravno kopališče, ki bo ustre-

ŽUPAN ŠENTRUPERTA RUPERT 

GOLE ČESTITAL DIAMANTNI 
MATURANTKI SIMONI GRIČAR

ŠENTRUPERT, 16. september 2013 - Simona 
Gričar je svoje šolanje na novomeški gimnaziji 
zaključila z imenitnim uspehom - na maturi je 
zbrala vseh 34 točk. Ob koncu počitnic in pred 
začetkom novih izzivov ji je za dosežek čestital 
tudi župan Rupert Gole, ki ji je ob tej priložnosti 
podaril ilustracijo Alenke Sottler.

„To je bil zame velik šok, ko sem videla rezultate. 
Seveda - skrivoma sem upala, da bo 30 točk, da 
bom zlata maturanta, ampak na 34 pa res nisem 
računala. Gotovo je to trdo delo, ampak ne samo 
par dni pred maturo ali pa par mesecev, ampak 
že v prvih treh letnikih je potrebno razumevanje

zno urejeno, da bomo lahko pridobili soglasja," o 
načrtih za turistični razvoj območja pod mirnskim 
gradom, imenovanem tudi Speča lepotica, pravi 
župan Občine Mirna Dušan Skerbiš.

Povabilu so se med drugim odzvali v društvu 
Partizan, v ribiški družini Sevnica, v podjetjih 
Kvadra Mobil in GMP Božo Kos, prišlo je tudi ne

kaj drugih prostovoljcev. Ker danes zagotovo ne 
bodo uspeli dokončati vsega, bodo akcijo še po
novili. (PKj

snovi, da se v bistvu v treh letnikih naučiš tisto, kar 
potem v četrtem letniku samo ponoviš in utrdiš. 
Pa seveda da izbereš take predmete, ki so ti všeč, 
ker najlažje se je naučit tisto, kar te res zanima. 
Malo mora biti pa tudi sreče," v smehu pravi dia
mantna maturantka Simona Gričar.

Nasmejana, sproščena, energična in optimistič
na Simona je ena od 19-tih slovenskih maturantov 
in maturantk, ki so imeli vseh 34 točk na maturi. 
Že med šolanjem na novomeški gimnaziji, kjer je 
bila vključena v t. i. evropski oddelek, je aktivo so
delovala pri šolskih projektih in na tekmovanjih v 
znanju, ljubezen do kemije pa jo je spremljala še 
iz osnovne šole in se skozi gimnazijo stopnjevala 
do te mere, da bo Simona oktobra brucka na Fa
kulteti za kemijo in kemijsko tehnologijo.

Župan Občine Šentrupert Rupert Gole pa do
daja: „Zagotovo sem kot župan Občine Šentrupert 
ponosen, da ravno iz naše občine izhaja ena od 19 
diamantih maturantk oziroma maturantov. Želim, 
da bi Simona študij uspešno opravila, v kar sicer 
ne dvomim. Si pa res želim, da bi našla ustrezno 
priložnost tudi v občini Šentrupert ali pa v neki mi- 
kroregiji, da ne bi bila ena izmed tistih, ki odhajajo 
po boljše priložnosti v tujino."

V katero smer jo bo ljubezen do kemije zape
ljala, Simona danes še ne ve. Upa pa, da je bila 
odločitev za študij prava. Trenutno se vidi kot razi
skovalko v laboratoriju, dopušča pa tudi možnost, 
da bi svoj pokllic našla v poučevanju, ipki

Mirnčani so na pobudo župana očistili okolico ribnika na Mirni.
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Petra Škarja, Mokronog
petra.skarja@gmail.com

Avtorica knjige Česar nas niso 
naučili v šolah

ADOLF HITLER

Vsi smo slišali za Adolfa Hitlerja, kajne?

V šolah so nas naučili vseh datumov bitk druge 
svetovne vojne, imena bistvenih ljudi in sam raz
plet vojne. Ampak - a ste se kdaj vprašali, KAJ JE 
VODILO NEMCE, DA SO ZAUPALI IN SLEDILI TAKO 
UNIČUJOČEMU PLANU, KOT GA JE IMEL ADOLF 
HITLER? Kako so ljudje lahko množično sledili ta
kemu človeku? Kako so lahko »spregledali« njegov 
grozovit namen in ga celo poveličevali?

Kako je lahko v manj kot 9 letih prišel iz nepo
znane manjšinske politične stranke v prevladujo
čo, ki je skoraj zavladala Evropi? Kako je lahko 97% 
ljudi podpiralo človeka, ki je odgovoren za smrt 
več kot 50 milijonov ljudi?

Odgovor je enostaven. Zaradi najmočnejšega 
orožja, ki ga je imel Hitler. Medijev.

Ja, Hitler (skupaj s svojo ekipo) je imel v lasti in 
v nadzoru MEDIJE. Tako so lahko določali, kaj lju
dje berejo, kaj poslušajo in čemu verjamejo. Čas 
je bil odličen - dovolj (a ne preveč) razviti časo
pisi, radio in televizija, da je imel do tega dostop 
skoraj vsak državljan. Ko so postali dovolj močni, 
so zavzeli oblast v državi in vplivali še na šolo.

Ja, z mediji so manipulirali množico. Ljudem 
so sicer dali veliko - radio in TV v mnogo hiš po 
državi, poskrbeli so za razpeljavo elektrike do 
vsake vasi. Torej so storili nekaj odličnega za svo
je ljudi! Ampak - poleg tega so na sredino vasi 
dali nekaj velikih zvočnikov, da so jih prav vsi 
lahko poslušali. In s tem so si pridobili možnost, 
da so naenkrat vplivali na vse državljane.

S pomočjo šole pa so vzgajali otroke v bojev
nike, ki živijo in umrejo za Hitlerja. In seveda, 
vzgojili so jih s sovraštvom do Židov.

Nekaj primerov, za katere vemo, zgolj iz šole:

• V času Hitlerja je izšla pravljica, ki govori o 
užitnih in neužitnih gobah. Rdeča mušnica je neu
žitna, zato jo morajo sovražiti. In ta rdeča mušnica 
je kot Žid med ljudmi (tudi risba je spominjala na 
Zida). Mušnico in Žida je potrebno uničiti.

• V učbenikih so imeli otroci napisano: »Žida 
zelo enostavno prepoznate po tipičnem nosu, ki 
ima obliko številke 6. Njegove ustnice so ponavadi 
bujne. Po njegovih očeh lahko vidite, da prenaša 
bolezni. Če imaš dober nos, lahko zavohaš Žida.«

• Učili so se pesmice: "Adolf Hitlerje naš 
rešitelj. Naš heroj. On je najboljši človek na celem 
širnem svetu. Za Hitlerja živimo, za Hitlerja umre
mo. Naš Hitler ustvarja pogumen nov svet."

To je le nekaj očitnih »programov«, ki so se jih 
učili otroci. In ti programi so bili namenoma dani 
v šolo - saj so otroci takrat najbolj dojemljivi za 
nova znanja in so še neoblikovani kot osebnost. 
Torej rastejo s prepričanji, ki jim jih poda šola, 
katero je določil Hitler in njegova ekipa.

Pohvalili so se naprimer s tem, kako so ljudem 
omogočili dostop do informacij po svetu s tem, ko 
so v vsako vas pripeljali radio in televizijo. Glavni 
namen tega - vplivati na vse državljane preko 
radia in televizije naenkrat, pa seveda mediji 
niso razkrili. Tako so pretkano prepričevali ljudi 
v svoje resnice in ideje. Hitlerje postal v zelo 
kratkem času izjemno vpliven.

PRI TEM SE VPRAŠAMO- 
KAKO VPLIVAJO NA NAS DANES?

No, verjamem, oziroma prepričana sem, da 
danes ni namen medijev tako grozovit, kot je bil

KRIŽANKA

■■

V križanko vpišite besede:

2 ČRKI: DN, VA, ŽE, IK

3 ČRKE: ANT, ZUG, ICA, ENZ

6 ČRK: LJUDJE, LINIJA, UKANJE, OETKER, LU
ŽILO, LEGNAR, OKECIE, LOVELL

NA GRMU PRI TREBNJEM 

VOZNICA V BETONSKO KORITO, 
HUJE POŠKODOVANIH NI

V soboto, 5. oktobra 2013 je ob 8.03 v Grmu 
pri Trebnjem prišlo do prometne nesreče, v kate
ri se je voznica osebnega vozila zaletela v cvetlič
no betonsko korito.

Gasilci PGD Trebnje in PGD Ponikve so kraj 
prometno in požarno zavarovali, odklopili aku
mulator na vozilu in očistili cestišče. Poškodova
no voznico so reševalci nujne medicinske pomoči 
ZD Trebnje oskrbeli in prepeljali na zdravljenje v 
Splošno bolnišnico Novo mesto. (Recoi

takrat. Tudi prepričana sem, da so politika, države 
in šolstvo bolj "prijazni" ljudem. Vsaj navidezno. 
Včasih so pobijali s sulicami, kasneje s pištolami 
in tanki, danes z manipulacijo naših možganov. 
Včasih so ljudje bili ranjeni fizično, danes psihično.

"Zelo malo ljudi je sposobnih neprizadeto izra
ziti stališča, ki se razlikujejo od predsodkov njiho
vega družbenega okolja. Večina ljudi takih stališč 
sploh ne zmore izoblikovati." Albert Einstein

Ampak bistveno vprašanje je - ali mediji tudi 
danes vplivajo na nas? Ali v šolstvu še vedno do
dajajo programe, katerim želijo, da sledi množica? 
Prepričana sem, da je odgovor: SEVEDA!! •

OPTIKA

ČISTIMO
ZALOGE

na izbrane okvirje 
korekcijskih očal
Akcija velja do 31. 10. 2013 oziroma do razprodaje 

zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne 
seštevajo.

Okulistični
pregledi

na zdravstveno 
kartico

Optika Glasmaher 
PE Novo mesto 

Kettejev drevored 32 

8000 Novo mesto

Optika Glasmaher 
PE Brežice 
Pleteršnikova 1 
8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

GL_/\<^IV'/\HC=F?.C:orV'
Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p., Pleteršnikova 1, 8250 Brežice



Brane Praznik
brane.vikend@gmail.com

Upokojeni varnostno-obve- 
ščevalni častnik SV, novinar, 
slikar, bloger,...
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DO KDAJ BO: »KAKOR KDO 
MORE?«

Tudi tokrat upam, da se bo morda kdo v zapisa
nem prepoznal. Zanesljivo pa bodo »inkriminirane 
osebke« v besedilu prepoznali sosedje. Pišem na
mreč o zaznavah, o katerih največkrat samo šušlja
mo. Saj ni rečeno, da je vedno vse res, in ne želim, 
da bi takšni prestopniki šli kar v zapor, če še tistim, 
ki kradejo na veliko, ne morejo do živega. Za Časar
ja, kije »zapravil« 1,5 milijona evrov, sodišče pravi, 
da je »nedolžen«. Lovšin je denimo spičil v Rusiji 
še veliko več...

Ampak nekdo bo moral vse to lomastenje od 
majhnih do velikih vendarle ustaviti.

Nastja, najstnica, je pravi vaški internet. Vse ve: 
kdaj so kateri sosedje žurali, kje bodo imeli živalski 
ali človeški prirastek, kako komu kaže s službo, kdo 
prodaja kdo kupuje, kateri traktor je boljši... Letos 
je bila njena najljubša tema - kako je bilo na morju. 
Pazi, bila je na morju, čeprav sta stara kot cerkvene 
miši. Brez fičnika. Kup otrok, mami ima hudo bole
zen, stari pa je brez šihta, ker se raje krega kot da bi 
delal. Kot, da je sindikalni voditelj. Letos so Nastji 
morsko doživetje pomagali uresničiti v šoli.

»A' veš, pomagali so mi, ker smo socialno šib
ki. Je b'lo pa super! Pa še sošolka Rozi je bila na 
morju, da mi ni bilo dolgčas med neznanimi. Kako 
ne veš, katera? No, s tiste tanajvečje kmetije, z naj
večjim traktorjem.«

»Ampak, tam je bogatija,« menim? Pa mi ra
zloži, da je Rozina mami samohranilka, da je brez 
službe, kar ji sicer menda prav pride, da dobi nekaj 
denarja iz zavoda, drugače pa dela doma na kmeti
ji. Z očetom nista ravno poročena, živijo pač skupaj 
in delajo na kmetiji, ki je za sedaj še babičina, ker 
sicer ne bi prejemali doklad... Požrem kepo.

Tudi znanka Joži je samohranilka. Že na »uč ubo
ga rev'ca«. Dva otroka, nezaposlena, neporočena... 
Res ima olajšave v vrtcu in dobiva doklade ter ne
kaj finančne podpore... Aha, alimente za prvega 
otroka pod roko... Sama pravi: »To ni nobena pod
pora, saj dobijo Strojanovi 'še pa još' več denarja«. 
Služba jo ne zanima, ker hodi v Ljubljano pospra
vljati stanovanja in likat, medtem, ko sta otroka v 
vrtcu. »Saj si sama plačujem prevoz,« robanti. »A' 
mi je kdo kaj dal za morje? Bemti, a' jim drek na 
možgane kaplja, da bi plačevala še davek? Pa naj 
gre tista kura ministrica, pospravljati za deset, naj
več 12 evrov na uro. Od stranke do stranke 8 ali 
10 ur! To ni služba, to je garanje,« se razburja, ko 
ji kdo omeni, da je kar dober zaslužek, če ne plača 
davkov..

He, he, pa res, kaj se ima kdo pravico vtikati v 
njen zaslužek (tako ona)?

Če velja za koga pregovor, »da ima neumen 
kmet debel krompir«, potem to velja za Alojzija 
(da ga ne bi zaradi imena zamenjali za kakšnega 
funkcionarja). Za povrh je dovolj butast, da kot 
kakšen houdre naredi tisto kar drugi ne upajo (in 
so mu zato »fovš«). Ne samo, da dela kar ni skla
dno s krščansko moralo (ne želi svojega bližnjega 
žene in blaga - v templju pa zavija z belim), am
pak je njegovo ravnanje pogosto tudi v neskladju 
z zakoni. Specialist za neupravičene subvencije in 
nepovratna sredstva. Kmetija je velika in za tlačan- 
ko je na njej njegova žena. Alojzij je redno (samo) 
v nočni službi, kjer se lahko »majčkeno nasloni...« 
Ko odrajta službo, doma še kaj postori. Dela res ne 
veliko, toda potuhta jih toliko več. Zdaj je pobral 
še sredstva za mlade kmetovalce... Enostavno je iz 
»tehničnih« razlogov prepisal grunt na »tamladga« 
in hop po nepovratnih sredstvih. Govorijo o nekaj 
deset tisoč evrov?

V MIRNSKEM DOMU 

PARTIZAN UREDILI STROP, 
DA BODO TOPLOTNE 

IZGUBE MANJŠE

MIRNA, 2. oktober 2013 - Dom Partizan 
na Mirni vsako leto gosti okoli 20 prireditev, 
sicer pa nudi prostor za druženje ljubiteljev 
kulture in članov društev, je prostor za vaje 
in celo za rekreacijo. S tokratno sanacijo sta 
dvorana in oder dobila nov strop.

V stavbi je dvorana, namenjena kulturnim 
prireditvam, ob njej pa so v prizidku, kjer je 
bilo do pred nekaj leti stanovanje, prostori za 
društva. Objekt zahteva večja finančna vlaga
nja v temeljito sanacijo in obnovo, pred tem 
pa je treba dokončati postopke za ureditev 
dokumentacije za legalizacijo prizidka.

„Streha in strop v dvorani nista imela nobene 
zaščite. Vse, kar smo segrevali, je odhajalo preko 
strehe v zrak. Tudi 30, 40 centimetrov snega na 
strehi doma Partizan je takorekoč skopnelo čez 
noč. S sanacijo stropa bomo zagotovili predvsem 
izolacijo, da bo ogrevanje dvorane normalno in

Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna

da bo energija ostajala v domu Partizan oziroma 
v prostorih, ne pa odhajala skozi streho in skozi 
strop," pravi župan Občine Mirna Dušan Skerbiš.

Projektantska ocena celovite sanacije stavbe je 
sicer skoraj milijon evrov - tudi če bi imeli vso do
kumentacijo za kandidiranje na razpisu za ener
getsko sanacijo stavb v javni lasti, bi zaradi manj
še zasedenosti dvorane in s tem manjše porabe 
energentov, skoraj polovico denarja za sanacijo 
morala zagotoviti občina.

Glede na projekte, ki so v teku (sanacija plazu 
pod Cirnikom, Poslovno-industrijska cona Mirna, 
zamenjava vodovodnih cevi v Volčjih Njivah in 
vodovod Praprotnica-Stara Gora ter nujna vzdr
ževalna dela na cestah), in razpoložljiva sredstva 
je občina lani uredila sanitarije, prejšnji mesec 
pa sanirala strop v dvorani z akustičnim stropom, 
nad katerim je ustrezna toplotna izolacija. Za to 
so porabili okoli 30 tisočakov, z novim stropom in 
izolacijo pa bo učinek pri ogrevanju dvorane ve
čji, toplotne izgube pa skoraj v celoti preprečene. 
(PK)

V ŠENTRUPERTU NA 24. REDNI 
SEJI POTRDILI OBČINSKI 
PROSTORSKI NAČRT OBČINE 

ŠENTRUPERT

ŠENTRUPERT, 26. september 2013 - Potem ko 
se je prostorski razvoj na območju občine Šen
trupert v zadnjih dveh desetletjih izvajal v okviru 
prostorskega plana Občine Trebnje za obdobje 
1986-2000, je Občinski svet Občine Šentrupert na 
včerajšnji 24. redni seji sprejel odlok o Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Šentrupert.

Pa bi še lahko našteval kako se pri nas ljudje znaj
dejo. Johan ima 12 koz, 4 ponije, in tri prave konje, 
da mu pade k penzijonu še malo subvencije; Nejc je 
začel rediti polže, da bo lahko »opral denar«...

Za veliko ljudi je iskanje lukenj in poti kako bi na- 
tegJiii... državo, postal hobi, še več - način življenja. 
Višje so v družbeni lestvici, višje sega njihovo moto
viljenje. Časar, Lovšin...in po njunem zgledu še Joži-

Občina pridobiva 22 hektarjev površin na ob
močju nekdanje vojašnice za vzpostavitev Lesno
predelovalnega centra Puščava, strateško je zelo 
pomembno tudi območje v Prelesju, kjer je na eni 
strani prostor za centralne dejavnosti, na drugi pa 
površine za razvoj industrije, v Slovenski vasi bo 
možnost gradnje večstanovanjskih objektov, za 
posameznike pa je najpomembnejša možnost in
dividualne gradnje in tudi legalizacije že zgrajenih 
objektov.

„Smo seveda zelo veseli. Sam sem res rečen, da 
je konec vseh teh naporov, ki smo jih morali vlaga
ti v to. Še posebej pa sem vesel, ker bodo sedaj ob
čani dejansko lahko začeli s tistimi projekti, ki so 
jih dolgo pripravljali in ravno zaradi nesprejetega 
občinskega prostorskega načrta tega niso mogli 
izvest. Vsak občinski prostorski načrt, potem ko je 
sprejet, zažene nek razvoj, in tako pričakujem, da 
bo tudi v občini Šentrupert," po sprejetju tega po
membnega strateškega dokumenta pravi župan 
Občine Šentrupert Rupert Gole.

Postopek priprave in sprejema občinskega 
prostorskega načrta so v Šentrupertu začeli leta 
2008, prvi osnutek pa je bil pripravljen že leto dni 
kasneje. Uskladitev osnutka z nosilci urejanja pra

če, Alojziji, Rozina mamica in še sto njim podobnih. 
Seveda, na moj - na vaš račun, torej na račun tistih, 
ki jim kaj takega ne pride na misel in komaj shajamo 
s plačko ali penzijončkom...

Zaradi takšnih in podobnih zgodb se včasih komu 
stoži po »gnilem socializmu«. Tudi takrat se je kra
dlo, vendar ne toliko, in ko so kakšnega ujeli, so ga 
vsaj »zmikastili.« Smo res pozabili na vse vrednote?



ŠPORTNI DAN V MOKRONOGU 

PRIVABIL MLADO IN STARO

MOKRONOG, 15. avgust 2013 - Športni park 
Mokronog je včeraj gostil člane športnih društev, 
ki delujejo v občini, in številne občane, želje re
kreacije in spoznavanja možnosti, ki 
jih nudi športni park z bližnjo športno 
dvorano.

V športni dvorani so potekale predstavitve 
vseh 17 športnih aktivnosti, ki se bodo v šolskem 
letu 2013/2014 odvijale v dvorani.V športni dvo
rani so potekale predstavitve vseh 17 športnih 
aktivnosti, ki se bodo v šolskem letu 2013/2014 
odvijale v dvorani.Dopoldne so v športni dvorani 
potekale predstavitve vseh 17 športnih aktivnosti,

„1/ bistvu je namen tega športnega 
dneva predstavitev vseh športnih ak
tivnosti, ki se odvijajo v športni dvo
rani v Mokronogu in tudi v športnem 
parku. Želeli smo ljudem predstaviti 
vse aktivnosti, ki se že odvijajo, pa 
tudi aktivnosti, ki se lahko še odvija
jo v dvorani, kot je plezanje. Vreme je 
prečudovito, tako za športne aktivno
sti kot tudi verjetno za trgatve, zato je 
odziv ljudi manjši, kot smo pričakovali, 
vendar bi rada poudarila, da tisti, ki so 
prišli, so bili vsi aktivno vključeni,"v\š\a svetovalka 
za družbene dejavnosti na Občini Mokronog-Tre- 
belno Mateja Vrabec.

ki se bodo v šolskem letu 2013/2014 odvijale v 
dvorani. Obiskovalci so se posameznih vadb tudi 
udeležili - med otroci je bilo največ zanimanja za 
plezanje in atletiko, ženski del občinstva pa je nav

dušeno preizkusil zumbo, pilates, ae
robiko in popoldne še nordijsko hojo. 
Ob 11. uri so se predvsem starejši in 
družine odpravili na pohod, popoldne 
pa so bile v parku številne prijateljske 
tekme v različnih disciplinah (tenis, 
nogomet), v dvorani pa košarka, od
bojka in rokomet. Naj mlajši so uživali 
na otroškem igrišču. Dan se je zaklju
čil z odbojkarsko tekmo med ekipama 
OK Sep Mokronog in Klubom Mivka 
Mokronog.

Tako društva kot zaposleni na občin
ski upravi si želijo, da bi takšen športni 
dan postal nekaj običajnega ne samo 
jeseni, ampak tudi spomladi, (pk)

štora se je začel kmalu potem, a je zaradi odzivnosti posameznih ministrstev začel nastajati zamik. V tem 
času je občina dobila tudi pozitivno ocenjeno okoljsko poročilo in sledila je 30-dnevna javna razgrnitev, 
ki se je začela na današnji dan pred enim letom. Občina jena podlagi pripomb pripravila predlog OPN in 
ga poslala v ponovno presojo in potrditev nosilcem urejanja prostora, ki so s predlogom soglašali.

Med pripravo novega OPN so se pojavile nove potrebe, predlogi in ideje, ki jih v OPN zaradi samega 
postopka sprejemanja niso mogli umestiti, zato se v Šentrupertu zavedajo, da bo treba prve spremembe 
in dopolnitve odloka začeti pripravljati kmalu.

ŠE NEKATERI OSTALI SKLEPI:

Svetniki in svetnici so sprejeli še Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za upo
rabo stavbnih zemljišč za območje Občine Šentrupert in Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
programu opremljanja za obstoječo komunalno opremo in merilih za odmero komunalnega prispevka 
za območje Občine Šentrupert. Prav tako so sprejeli občinski program varnosti v občini, ki je temeljni 
strateško-varnostni dokument, s katerim so opredeljena izhodišča in usmeritve za zagotavljanje javne 
varnosti ter varnega in kakovostnega življenja prebivalcev in obiskovalcev občine.

Seznanili so se tudi s poročilom o 
realizaciji proračuna v prvem polle
tju leta - od načrtovanih 4,8 milijona 
evrov prihodkov so jih uresničili 1,36 
milijona ter od načrtovanih 5,2 mili
jona evrov odhodkov 1,47 kar pome
ni, da je bila realizacija proračuna v 
prvi polovici letošnjega leta približno 
v višini tretjine načrtovanega, po
dobno kot vsako leto, saj se večina 
projektov in javnih razpisov zaključu
je v drugi polovici leta. Poleg posa
meznih uskladitev proračunskih po
stavk in načrta razvojnih programov 
v okviru letošnjega proračuna občine 
so svetniki ob koncu seje potrdili še 
kandidatno listo članov Razvojnega 
sveta regije Jugovzhodna Slovenija 
za novo programsko obdobje 2014- 
2020. IRKI
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OPTIKA

ČISTIMO
ZALOGE

na izbrane okvirje 
korekcijskih očal
Akcija velja do 31. 10. 2013 oziroma do razprodaje 

zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne 
seštevajo.
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PESKOKOP
(vege stranke, ki nam zaupajo) 
-CPI TEHNIKA NM (gradnje) 
-GIR0d.o.o. (gradnje) 
-GBVd.o.o. (betonarna)
- GM TONti (gradnje)

(večje stranke, ki nam zaupajo)
- KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o., (masivni 

izdelki iz črnega kamna)
- IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP 

- KOTORI,
-B0T0KA.
-GASHI
-ŽOGAJ,...

GM lONCI
-HMCA (gradnje)
-KNEZ IVAN s.p. (gradnje)
-VELE d.o.o. (gradnje)
- GRADBENIŠTVO ZUPANČIČ (gradnje)
- FLOPIN (gradnje)
-PINTAR JOŽE s.p. (prevozi)
-KORENT STANE s.p. (prevozi)
- VAPI (prevozi)
-MANAS d.o.o. (asfalterstvo)
- KOŠ IG d.o.o. (gradnje)
- DARS d.d. (gradnje)
-CEMENTNI IZDELKI PRAZNIK 
-CEMENTNIIZDELKI GOLOB 
-CEMENTNI IZDELKI TEROPtiL..

PODJETJE GM KUSELJ
Med drugim smo tudi najvecje podjetje za predelavo gradbenih 
odpadkov v Trebanjsko-mirnski dolini. Vse pripeljane odpadke 
zdrobimo v uporabno granulacijo. Pri tem izpihnemo 
nečistoče (plastika, les), magnet pa odstrani kovine. Izdamo vam 
tudi evidenčni list. katerega potrebujete pri inšpekcijskem 
nadzoru oz. pri pridobivanju uporabnega dovoljenja.

Poleg izvedbe vseh zemeljskih del izvajamo tudi rušitve objektov.

S svojo hitro odzivnostjo, kvaliteto, znanjem in dolgoletno tradicijo 
smo si pridobili zaupanje številnih strank po celotni dolenjski regiji.

STROJI - TRANSPORT
-bagri (12 kom-od IStdoHOt)
- kamioni (od 1m3 - 25m3)
- sejalnice-separacue (5 kom) 
-drobilci (3 kom)
- prikolice za selitve strojev
- renfing mini strojev (nakladalčki. 

bagerčki. demperčki)
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FRIZERSKI SALON
46'

GSM: 041729 755

'Visokokvalitetna lasna kozmetika lisap 
1 AKCIJA: 1 striženje GRATK 
prinaslriziramo BRE1 NAROČANJA! 

'darilni boni rtUlMBSAVO«
___

DARILNI BON

frizerski salon "Tina" • Martina Hočevar s.p. • Obrtniška N, Trebnje 
Delovni čas: tor - pet 8-l8h, sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041119 ZSS

PRVI TEAM BUILDING V DEŽELI 
KOZOLCEV V ŠENTRUPERTU

V petek, 4. oktobra 2013, se je prvega motiva
cijskega srečanja v Deželi kozolcev v Šentrupertu 
na Dolenjskem, prvem muzeju s kozolci na pro
stem na svetu, udeležilo 22 odvetnikov.

so se podali na lov za skritim zakladom, spoznali 
in se preizkusili v delih na podeželju (košnja) ter 
spoznali otroške igre pod kozolci.

Večer so zaključili v krogu, ob ognju in peki 
krompirja ter jabolk v krasni in imenitni družbi 
dueta Posejbn gušt. Siti, naspani in polni energije 
so Šentrupert zapustili šele v soboto. Ml

Organizatorji so programu nadeli ime Za 22 
lačnih in garaških, saj so udeleženci skozi različne 
izzive in aktivnosti spoznavali Šentrupert in Deže
lo kozolcev ter kozolce tako po tipologiji kot tudi 
kozolce kot način življenja. Svoje brbončice so raz
vajali ob pestri gastronomski ponudbi lokalnih go
stinskih ponudnikov. Dan so preživeli drugače, saj

INTBtLES Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p„ Mirna. (Ml 381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzije plošč 250011250.2500 x 625mm 
-Debeline: 12.15.18.22mm

MATERIALI: STORITVE:
-iverice vseh vret -oblačenje kombijev in
- iverali raznobarvni prikolic z vezano ploščo
- lesoniti - izdelava pohištva po meri
- lesomali -selitve
-vezane plošče - prevozi
- furnir - izdelava drobnih
- robni trakovi pohištvenih elementov
-158 plošče (podni. stene) - popravilo starega pohištva
- mediapani - razrez materialov
- laki - barve Renner - robjjenje

-izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov
- menjava vrat pri kuhinjah
- menjava ročajev

V0D00DP0RNE VEZANE PLOŠČE T
- Dimenzije plošč 2500 x 1250. (3000 x 1500mm - po naročilu)
- Debeline: 9.12.15.18.21.29.27.30.35mm

Možen razrez vezanih plošč po elementih!

KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE CENE. BREZPLAČNA DOSTAVA

OKROGLA MIZA O 

MLADINSKEM CENTRU 

V TREBNJEM...
GA POTREBUJEMO 

ALI NE?

Mladina občine Trebnje vabi k 
udeležbi in sodelovanju na okrogli 
mizi ,z naslovom Mladina občine 
Trebnje včeraj, danes, jutri!, ki bo v 
petek, 18.10. 2013, ob 18. uri v pre
davalnici 4 na CIK-u.

Ključno vprašanje okrogle mize bo
Ali mladi v občini Trebnje potrebu
jemo mladinski center ali ne?

Ker je sedaj pravi čas, da zavihamo 
rokave in spremenimo našo priho
dnost, prosimo, da se okrogle mize 
udeleži vsaj en predstavnik vaše or
ganizacije in za potrditev udeležbe 
na alja.rabzelj(5)gmail.com.

Tiger tim: Alia. Bolan in Tilen
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mag. Milena Matko
milena.matko@siol.net

pesnica iz Trebnjega

MILENA - ŽENSKA, ANGEL, PO
NOSNA HČI SLOVENSKEGA SRCA, 
ZADNJA LETA OBČANKA TREBNJE
GA. KDO VEDEL BI, KAJ ŠE VSE ...

KDO JE MILENA MATKO? Me Dolenjska je rodila, 
dala dom, veličino upanja. Po izobrazbi magistrica 
sem ekonomije; dolga leta bila zaposlena v uspešnem 
podjetju sem. A pred leti začutila, da čas za spremem
bo je, globok vpogled v prostranosti duše svoje. Da 
me dobra služba, potovanja, obleke nove ... več ne 
zadovoljujejo. Da mora človek biti še nekaj več od 
tega, kot zgolj telo, v katerem možgani domujejo, pa 
še z njimi tako in tako naj ne razmišljamo. Zato pri
čela sem raziskovati se: kdo sem, kaj hočem in kam 
grem, pospravljati bolečino preteklosti, se ovijati v 
tančice vseprisotne večnosti. Navdušuje umetnost 
me, lepota, besede so ljubezen mojega srca, narava 
kruh čarobnosti za smiselnost bivanja. Na potovanjih 
zažarim, med cvetjem zadehtim. Globoka intuicija, 
vpogledi v duše ljudi radostijo me. Rada svetujem lju
dem - uživam v pojočem zvenu glasu, v sijaju oči, ko 
ljubezen drhteč spregovori. Pred dobrim letom dni so 
roke moje iz vrelca neobrzdanega ženskega vulkana 
strasti pričele pisati zgodbe ljubezni, moči. Energetsko 
močne zgodbe mojega srca, ki me oblikujejo, brusijo 
do najvišjega leska diamantne veličastnosti. Sedaj so 
tu, ljubeče razprostrte, lepe v svoji popolnosti, zbrane 
v čarobno knjigo »Po poti mojega Srca«.

Z MILENINEGA BLOGA ... Zgodnje jutro je. 
Meglice mavrične nežno se dvigujejo, ko z viso
ko dvignjeno glavo pojem soncu hvalnico. Kot 
boginja srčnosti stojim sredi vinograda in bla
ženo zamaknjena zrem v njo, trto ljubljeno. Jo 
čebelice obletavajo, da v ganjenosti nad njeno 
sladkobnostjo orosi se mi oko. So ujeti v ume
tnino pajčevinasto rose biseri in vse dehti v na
brekli zrelosti. Pod težo grozdja namiznega, ki 
sočno v svoji je okusnosti, trta se šibi. Kot ženska 
je, ki dojke mladostno ima napolnjene, nabre
kle do sočne erotike in bogato ponudi ljubimcu 
se: »Vzemi me, naj v svet naslade zapeljem te. 
Odvedem v magijo te čutnosti, da odpoljubiš 
sokove moje darežljivosti.« Barva nežno zelena 
v sončno rumeno preliva se, ko v soncu zlatem 
lesketajo se grozdja jagode. Utrgam jo, dišečo 
jagodo, vso z nektarjem omamnosti napolnjeno. 
Hladno in svežo kot obhajilo sveto ponesem v 
usta jo. Zaprem oči, ko sok okusnosti iz nje se po
cedi, da brbončice veličastno zapojo hvaležnosti 
glorijo. Srce zadrhti, se nežna molitev zahvale v 
meni porodi. Utrgam novo si, se obred posveti
tve v neskončnost ponovi.

Trta ljuba, hvala ti za sadež božanskosti. Hvala 
roki Stvarnika, ki grozd z ljubeznijo je ustvarila.

Več na www.milenamatko.com/blog/
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CIVILNA INICIATIVA ZA 
OHRANITEV REKE TEMENICE 

IZVEDLA DRUGO DELOVNO- 
OČIŠČEVALNO AKCIJO

V soboto, 21. septembra 2013, je od 9. ure da
lje na (bodočem) kopališču na Temenici potekala 
druga delovno-očiščevalna akcija (DOA).

Delovno-očiščevalna akcija v organizaciji CIRT 
(Civilna iniciativa za ohranitev reke Temenice) se 
je pričela ob 9. uri, trajala pa je do 16. ure. Ude
leženci so pospravili oz. odstranili veliko trhlih vej

Na 1. DOA se je čistilo predvsem bregova, tokrat pa so udeleženci 
stopili tudi v reko iz iz nje povlekli veje in drevesa, ki ovirajo tok 
Temenice.

in dreves na otoku in predvsem v levem kraku Te
menice. V drugi fazi so iz desnega kraka Temenice 
odstranili večje kose smeti, kakor tudi gnilo vejev
je in trhla oz. polomljena drevesa, ki so ustavljala 
tok. Za zdravje udeležencev so poskrbele koprive, 
ki so jih žgale po rokah in nogah, medtem ko so 
odstranjevali grmovja na levem bregu levega kra
ka Temenice.

Vhod na otok je sedaj že nekoliko večji in meri 
okoli 30m, po drugi DOA pa svojo čedalje lepšo 
podobo dobiva tudi sam otok. Kljub temu, da je 
bilo napovedano, da bo ta akcija zadnja letos, je 
slišati, da bodo CIRT-ovci še eno DOA poizkusili iz
vesti še letos, predvidoma sredi oktobra, v kolikor 
bo seveda to dovoljevalo vreme.

2. DOA so se udeležili: Gregor Kaplan (vodja 
CIRT), Žarko Vukovič, Goran Smuk, Dušan Pe
skar, Tomaž Šijanec, David Klarič, Tilen Koren 
in Danijel Ocepek.

Poudariti je potrebno, da se je druge DOA ude
ležilo manj ljudi, kot prve, našteli smo jih manj 
kot 10, se pa je zato izkazal dobro znani trebanjski 
podjetnik Borut Zupančič, ki se je takoj odzval, ko 
so ga fantje prosili za pomoč. Dejanje Zupančiča

ODA TEMENICI

Temenica. Gledam te. Do solz ganjena ne
žno zrem v valove tvoje zasanjane, iskreče 
bisere. Danes v soju zvezdnih luči, ko poletje 
vroče poslavlja se, ponižno pokleknem pred 
te, čutno objamem te. Zaplešem s tabo staro
davni ples moči, brezmejne večnosti. Vračam v 
strastno življenje te, kličem k tebi vile, palčke, 
angele. Še modri duh vode naj pridruži se, da 
z dehtečimi rokami Ljubezni sežemo v valujo
če ti nedrje. Da v tebi zopet Luč zagori, čjstosti 
sijaj do najvišjih oktav radosti zadoni. Ženska 
si, lepa in nežna v svoji nedolžnosti, vir življe
nja in vzdihujočih spominov zaljubljencev. Zato 
rožo svetosti vate položim^ da sladki nektar 
ženskosti v tebi prebudim. Šepetu tvojemu pri
sluhnem in čarom srčnosti. S cvetovi rajskimi 
te obdam, z lepoto safirjev modrih voščim ti 
nov dan. Da zadišiš, zadehtiš v vsej omamno
sti, žuboreči blaženosti. Da življenje novo spet 
v tebi se rodi, se kopati v naročju tvojem je kot 
v pravljici. Da bregovi tvoji polni življa so, gr
mov cvetočih in srčastih kamenčkov.

Temenica draga, rada te imam. Blagosla
vljam te, ljubeče poljubljam tvoje vodne bi
sere. Prelijem s tabo v čašo se nesmrtnosti, 
božje prisotnosti. Nocoj se ti vsi priklanjamo, 
te srčno pozdravljamo. Bodi spet naš ponos, 
prebudi v nas trebanjski zanos.

Posebej za to priložnost spesnila,

Milena Matko

je seveda pohvale vredno, še bolj pa veselijo nje
gove besede ob slovesu: »Nimam časa, da bi vam 
pomagal ves dan, ko boste pa še kaj potrebovali, 
pa kar pokličite!

Nekateri so torej že uvideli, da se trebanjsko 
kopališče počasi (a zagotovo) prebuja. Vsekakor 
se lahko tega najbolj veselimo Trebanjci, pred
vsem pa otroci, ki se bodo, če bo šlo vse po sreči, 
že naslednje poletje lahko v Temenici (tudi čistej
ši, to pride na vrsto spomladi) namočili do pasu, 
morda pa že tudi zaplavali, (tk)
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MIZARSTVO
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MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul, 31, Trebnje 
• MIZARSTVO: 041966661 

•TAPETNIŠTVO: 031882 686
www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

krovstvo in kleparstvo 
dobava in montaža strešnih kritin 
dobava in montaža fasadnih sistemov 
izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij 
gradbeni inženiring
krivljenje pločevine 
plazemski razrez 
prevozi
izposoja dvigal

v**'

MONT

A KGZ ŽELEZNINA KRPAN MIRNA
iTr Cesta na gradeč 4, tel.4t.07/3434 800

NOVO



Danijel Ocepek
danijelocepek@gmail.com

podjetnik iz Trebnjega

ALI RES ŠTEJEJO LE PIJAČE,
ODOJKI IN PRSATE PEVKE?

Veliko za napisati, a tako malo časa za zapisati.

Naštel vam bom, o čem danes ne bom pisal, 
morda pa bom kdaj v prihodnje, če bo le še 
aktualno. Če pa bo iz tega zapisa kdo videl idejo 
in priložnost, jo zgrabil in uresničil, pa toliko bolje, 
zato je tukaj.

Torej, ne bom pisal o kilogramu trebanjske 
štruce, ki smo jo nekoč že imeli, pa je danes 
zaradi pohlepa nimamo več. Ne bom pisal o stalni 
trebanjski tržnici lokalnih pridelovalcev, ne bom 
pisal o praznih prostorih v Trebnjem in v trebanj
ski občini, ki čakajo na nekoga, da bi jih uredil 
in uporabljal, vendar se jih raje pušča samevati, 
razpadati in propadati, ne bom pisal o neracional
ni rabi našega denarja, ne bom pisal... no, in že 
sedaj sem preveč napisal.

Da vseeno nadaljujem, ravno tako ne bom pisal 
o centralnem ogrevanju na biomaso v Trebnjem, 
o katerem je bilo toliko govora, a ga ima sosednja 
občina prej kot mi, kljub temu, da ima manjši 
»center« kot mi. Menda zato, ker smo bili mi 
predragi??? Niti ne bom pisal o tem, da živimo v 
občini zamujenih priložnosti, v občini, kjer se ob
činsko premoženje prodaja, razprodaja ter zaradi 
ignorance, nerazumevanja in nepripravljenosti 
na sodelovanje uničuje vse po vrsti. Tudi ne bom 
pisal o tem, da se je že pred časom opozarjalo (če 
ne drugače, med vrsticami), da bo vrtec, glede na 
trend rojstev, kmalu premajhen, kljub temu, da 
je bil ravnokar zgrajen in kot kaže, so težave že 
pred vrati.

A vendar, o vsem tem, o čemer ne bom pisal, 
se večini v občinskem svetu in občinski upravi, 
kolikor je meni znano, niti ne sanja, kaj šele da o 
tem razmišlja, pa vendar so odgovorni za razvoj 
naše občine in odgovorni za to, kako bomo živeli, 
torej za naša življenja.

Žal kakšnih velikih sprememb ne pričakujem, 
saj se dobri načrti, predlogi in dejanja volilcev v 
trebanjski občini ne »primejo«, ker šteje le to, 
koliko km asfalta je bilo položenega in do katerih 
zidanic, koliko kemičnikov, odojkov, golažev, dežni
kov je bilo podeljenih, koliko pijač je bilo plačanih, 
kdo je pripeljal bolj prsato pevko in seveda, da ne 
pozabim, kdo si prej in bolj vneto lasti zasluge za 
delo drugih. Do sedaj, kot kaže, biti pošten in od
krit do volilcev, se ni izplačalo biti. Zato pa imamo 
to kar imamo, sami smo si izbrali.

Seveda bo kmalu spet priložnost za izbiro, 
vendar dvomim, da bo kaj drugače. Glede na 
trenutno stanje bodo spet štele le pijače, odojki, 
prsate pevke, kakšne barve bo ovratnik/kravata 
kandidata in kdo bo prvi izdal bolj debelo knjižico 
zaslug za opravljene stvari, pa čeprav ni imel v 
večini - nič pri tem. Realen in izvedljiv načrt obno
ve in razvoja občine Trebnje pa bo seveda n-tega 
pomena, ravno tako kot iskrenost kandidata.

Verjamem, da sem lahko z zapisanimi besedami 
koga tudi »užalil«, vendar - saj veste, kako je, re
snica ni vedno prijetna, je pa prav, da se jo pove.

Se motim? Če se, mi prosim povejte/napišite. 
Ali še veste, o čem vsem nisem in ne bom pisal v 
tem zapisu?

V Trebnjem imamo vse naravne in gospodarske 
pogoje za prehrambeno in energetsko samozado
stnost, vendar žal odgovorni v smeri uresničitve 
le-tega ne storijo ničesar, torej manjka samo 
volja in pripravljenost. V »domači« trgovini, v 
kateri se bi pričakovalo, da kupujemo »domač oz. 
doma pridelan« trebanjski kruh, mleko, krompir,

NA TAKIH SREČANJIH SE SEVEDA 
NE IZVEDE LE SKUPINSKEGA SLI
KANJA, PAČ PA TUDI ŽE PRIDOBI 
SPOSOBNE MLADE LJUDI

TREBNJE, 16. SEPT. 2013 - V minulih dneh je 
medijske stolpce med drugim za
polnjevala tudi novica o sprejemu 
zlatih maturantov pri trebanjskem 
županu Alojziju Kastelicu. Seveda 
je potrebno potezo župana pohva
liti, istočasno pa se tudi vprašati 
- če je dovolj, da se on in njegovi 
sodelavci slikajo z maturanti, sliko 
in tekst pošljejo v medije in zade
vo zaključijo. Vse skupaj namreč 
izgleda kot plehka oblika samo- 
promocije, medtem ko so zlati ma
turanti, ki bi si zaslužili - največjo 
pozornost, zgolj orodje za dosego 
tega.

»Na takih srečanjih se seveda ne 
izvede te skupinskega slikanja, pač 
pa tudi že pridobi sposobne mlade ljudi (štipendi
je, ipd), seveda glede na njihov študij. Upam, da 
ste na občini vsaj koga prepričati v tovrstno obliko 
sodelovanja. Smiselno bi jim bilo v roke potisniti 
tudi nabor razpisov občine za raziskovalna in stro
kovna dela, ki so razpisana s strani občine. Nujno 
bi se bilo z njimi potrebno pogovarjati o njihovem 
videnju razvoja občine! Vsekakor bi občina morala 
v okviru zmožnosti podpreti njihovo pridobivanje 
znanja v tujini. Smiselno in nujno bi bilo, da se z 
mladimi pogovori, ali se po študiju sploh namera
vajo vrniti v rojstni kraj... in še in še«, je na svoj 
FB profil zapisal občinski svetnik Gregor Kaplan in 
nadaljeval: »Upravičeno smo lahko ponosni na te 
mlade ljudi. Tak sprejem si vsekakor zaslužijo in 
morajo ga biti deležni, saj so za njega trdo gara
ti. Prepričan sem, da si zaslužijo tudi svojih nekaj 
minut za govorniškim odrom, kjer bi na najboljši 
možen način, s svojimi besedami, povedali, kam 
jih bo vodila njihova pot, ne nazadnje bodo čez 
nekaj let, če se vrnejo nazaj, soustvarjali podobo 
naše občine. Osebno upam, da so kot lastovke in 
bodo tudi po končanem študiju našli pot domov. 
Srečno in še enkrat iskrene čestitke!«

Moramo priznati, da - glede na dosedanjo pra
kso, tudi sami nismo razmišljali v to smer, da bi 
zlatim maturantom bilo potrebno ponuditi - kaj 
več, zato tudi izpostavljamo Kaplanovo mnenje.

Pa je za Kaplana zgodba z zlatimi maturanti za
ključena? »Ne, v minulem tednu sem na Darinko 
Trdina, vodjo oddelka za družbene dejavnosti na 
Občini Trebnje naslovil prošnjo, s katero želim pri
dobiti naslove zlatih maturantov. Vsekakor gre za 
izjemne mlade ljudi, ki so se dokazali s svojim tr
dim delom - učenjem. Kot krajan in tudi kot občin
ski svetnik bi jim želel ob njihovem dosežku česti
tati, kot aktiven občan pa bi to priložnost izkoristil 
tudi za to, da jim predstavim razpis za strokovna

paradižnik, čebulo, česen, meso..., pa kupujemo 
pridelke iz drugih koncev Slovenije ali še slabše iz 
tujine. Žalostno.

Da za konec ponovim, da ne bom napačno 
razumljen, ne želim si, in zavračam zgodovinske 
delitve in/ali delitve na leve in desne. Želim pa 
si odprte in iskrene debate o prihodnosti naše 
občine. Politike ne ločujem na naše, vaše, leve, 
desne, rdeče, bele..., ločujem pa jih na poštene in 
nepoštene, na iskrene in neiskrene, med drugim 
tudi po tem, na katero "stran" se postavijo - na 
stran ljudi ali na stran "denarja".

Vprašanje torej ostaja. Občina Trebnje »da
nes«, občina Trebnje »jutri«. Na vseh nas pa je 
odločitev, kakšna bo »jutri«.

dela reke Temenica, ki sem ga predlagal in ga iz
vajam sedaj že praktično tri leta.«

Zveni dobro, videli pa bomo, kaj se bo iz tega iz
cimilo. Mimogrede, srečanja župana z zlatimi ma
turanti se po naših informacijah ni udeležil noben 
medij, kar zna biti tudi posledica slabega medse
bojnega sodelovanja oz. (ne)komuniciranja.

Zlati maturanti, Neža Dimeč, Sandra Stušek, 
Ema Gričar, Mateja Kralj, Zala Smole, Špela Straj
na r, Boris Kastelic in Gašper Zupančič - vam pa
iskrene čestitke tudi v imenu Cajtng.com! (bz)

Z Občine Trebnje so občinskemju svetniku 
Gregorju Kaplanu odgovorili, da mu naslovov 
zlatih maturantov ne morejo posredovati (va
rovanje osebnih podatkov???), na Kaplanov 
predlog, da na Občino prinese kuverte in 
znamke, oni pa bi le dopisali naslove maturan
tov, pa odgovora ni več prejel. Čestitko in poziv 
maturantom zatorej ekskluzivno objavljamo v 
Cajtngu...

Spoštovani zlati maturant/ka!

Ob vašem izrednem dosežku, ki je plod trde
ga dela, vam želim, kot občan in kot občinski 
svetnik izreči iskrene čestitke. Dosegli ste tisto 
največ, kar se lahko doseže v srednji šoli. Do
kazati ste sebi in vrstnikom, vašim profesorjem 
in tudi lokalni skupnosti', da ste sposobni in de
lovni. Iskreno si želim, da bi tudi vaše znanje 
in sposobnosti v prihodnje soustvarjale podo
bo našega kraja in občine. Prav zato bi vas ob 
tej priložnosti rad seznanil tudi z nagradnim 
razpisom o odprtih vprašanjih reke Temenice, 
in seveda povabit k sodelovanju, če se vaša 
študijska pot nadaljuje na spodaj navedenih 
temah in sicer: poplavna varnost, stiki z mo
krišči, urejenost struge, pragovi in zagotovitev 
vodnatosti ter bogatitve s kisikom, ureditev fe
kalnih odtokov in industrijskih voda, kakovost 
vode - primerna za uživanje in gojenje rib.

Prijava za razpis mora vsebovati naslednje 
elemente: vlogo kandidatov za prijavo na na
gradni razpis (kandidat sam posreduje pisno 
prijavo), tiskani izvod deta (trdo vezano delo), 
izvod dela v elektronski obliki (Word format 
in na CD-ju), priporočilo mentorja za nagrado 
oziroma referenčno pismo vsaj enega pozna
valca oz. eksperta, ki deluje na tem področju, 
kopijo potrdila, kdaj je bilo delo odbranjeno.

V kolikor morda že imate izdelane seminar
ske naloge s tega področja iz vašega doseda
njega učnega procesa, pa seveda ni zadržkov, 
da se o teh delih tudi pogovorimo in jih glede 
na vsebino poizkusimo uvrstiti v nagradni na
tečaj že letos.

Sledite vašim sanjam in veliko sreče še na
prej! Z globokim spoštovanjem,

Gregor Kaplan



KOVINARSTVO
PAVC

Robert Pave s.p,, Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 

ceno! iM? MlNTIH

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI
/VV'"
BRAMAC

♦ Gerard do 18% popusta
iCERARD
KRALJ MED STREHAMI

ESALVELUX

r
Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop izolacija do 15% popusta

JSsa kNAUF UN|mo35
InapoUiaNu iHiUiAtioMŠ do 35% pOpUSta

BREZPLAČNA DOSTAVA! J f Kupovanje pri nas je cenejše,

Začenjamo z novo sezono 

plesnih tečajev družabnega plesa

Začetni tečaj:
- sob., 26.10. 2013 ob 17.30 v Baragovi galeriji
- ned., 27.10. 2013 ob 18.30 v Baragovi galeriji

Nadaljevalni tečaj 1:
- tor., 22.10. 2013 ob 20.00 v Baragovi galeriji
- sob., 26.10. 2013 ob 19.00 v Baragovi galeriji

... 55€ na osebo (8 obiskov po 90 min.)

Vpis v HlpHOp za mladino:
- vsak torek ob 16.30 v Baragovi galeriji

Z nami bo plesni učitelj iz Plesne skupine ARTIFEX.

... promocijska cena v oktobru samo zoc (4 obiski)

te L L / sr

IZBERI PRAVILNO
IZBERI PLESNO ŠOLO ART

Informacije:
041244 244 ali www.plesniklub-art.com

Mizarstvo Kotar
Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 

07/30 40 387; www.mizarstvokotar.si; info@mizarstvokotar.si



Tomaž Goreč
tomaz@gorec.si

podjetnik iz Šentlovrenca

ŽELIŠ USPETI V ŽIVLJENJU?
ZAČNI BRATI KNJIGE!

Poznam veliko zelo uspešnih ljudi. Skoraj vsi imajo 
eno isto lastnost. Veliko berejo. Tudi otroci mojih znan
cev in prijateljev, ki veliko berejo, so uspešni v šoli ter 
tudi na drugih področjih. Prepričan sem, da jim bo šlo 
dobro, tudi ko odrastejo.

Do svojega petindvajsetega leta sem prebral največ 
petnajst knjig. Zato ne čudi dejstvo, da mi je šlo v šoli 
slabo. V življenju mi gre kar dobro, vendar pa sem 
prepričan, da bi mi šlo veliko bolje, če bi kot otrok več 
bral. Starši, če imate radi svoje otroke in jim želite dobro, 
naredite vse, da jih navdušite za branje.

Pred približno desetimi leti je tudi mene »srečala 
pamet« in sem začel brati. Sedaj lahko zase trdim, da 
berem kar veliko. Tisti, ki me poznajo mi pravijo, da sem 
razgledan, da veliko vem,... in da se je z mano zanimivo 
pogovarjati. Na tem mestu nikakor ne želim izpasti sa
movšečen, vendar tudi sam menim, da je temu res tako. 
Vse to pa je tudi posledica veliko prebranih knjig.

Vesel sem, da sem prišel do točke, ko v branju zares 
uživam. Ko v roke dobim dobro knjigo, sem vesel kot 
majhen otrok, ko dobi čokolado. Najraje berem na mor
ju. Morje ponavadi izkoristim še za športne aktivnosti, 
tako da grem zgodaj zjutraj najprej teči, potem na zajtrk 
in nato na plažo brati, do večera!

Pot do točke, ko uživaš v branju, pa ni prav zelo eno
stavna. Na začetku sem se moral kar malo prisiliti v to, 
da sem bral. Če še nimate veselja do branja, vam predla
gam, da si za začetek najdete knjige o temah, ki vas res 
zanimajo. Tudi druženje z ljudmi, ki veliko berejo, toplo 
priporočam. Na Facebooku smo ustanovili skupino Bralni 
klub Trebnje. Z veseljem te sprejmemo zraven. Verjemi, 
da ni lepšega, kot se pogovarjati o dobrih knjigah!

Ker sem v otroštvu zelo malo bral, je bila moja hitrost 
branja zelo nizka. Na minuto sem prebral manj kot 150 
besed. Pred leti sem si kupil knjigo Hitro branje, ki jo je 
napisal Tony Buzan. S pomočjo te knjige sem povečal 
hitrost branja do 200 besed na minuto. Pred kratkim pa 
sem šel tudi na seminar hitrega branja. Seminar je trajal 
tri dni po štiri ure. Na koncu seminarja, seje moja hitrost 
branja povečala na 420 besed na minuto. Skoraj nisem 
mogel verjeti! Skoraj zagotovo si bom omislil še kakšen 
nadaljevalni seminar za hitro branje. Naj še omenim 
ugodno ceno seminarja, ki je bila 99 evrov. Za študente 
pa je bil še neki popust.

Naj omenim še nekaj naslovov knjig po mojem okusu, 
ki vam jih priporočam za branje. Če vas zanimajo potova
nja, potem morate prebrati knjigo »Drugačne zvezde«, ki 
jo je napisal Zvone Šeruga. Odlična knjiga o potovanjih je 
tudi »V iskanju ljubezni ali z biciklom okoli sveta«. To je

mene, ljubiteljsko zanima psihologija, si preberite knjigi 
»Prebojniki« in »Preblisk« od Malcolma Gladvvella. Zelo 
dobra knjiga pa je tudi »Poštena resnica o nepoštenosti« 
avtorja Dana Arielya. Od knjig s poslovnega področja 
vam priporočam knjigo »Kako sem izgubil nedložnost« 
Richarda Bransona. Za tiste, ki se ukvarjate s prodajo pa 
je ena od boljših knjig »Priročnik za pisanje oglasov«, 
ki je delo avtorja Josepha Sugarmana. Priporočam 
vam, da si preberete kakšno knjigo o vojni v Bosni in na 
Hrvaškem. Čeprav so take knjige bolj grozne od vsake 
grozljivke, je moje mnenje, da je take knjige potrebno 
brati. Vojne pridejo ravno zaradi tega, ker ljudje sploh 
ne vemo kako zares grozne so. Ko prebereš nekaj takih 
knjig, veš, da je tvoja dolžnost da zagovoarjaš mir in si 
proti nacionalizmu in podobnem sranju. Najbolj grozna 
knjiga o tej temi je »Molila sam ih da me ubiju«. O tej 
knjigi sem pisal na mojem blogu http://www.tomazgo- 
rec.si/knjiga-molila-sam-ih-da-me-ubiju. Priporočam pa 
še knjigi »Kot da me ni« Slavenke Drakulič ter »Plavalec 
na drugem bregu Save« Tufekčič Andrije.

Ob tej priložnosti naj še povem, da je trebanjska 
knjižnica zelo dobro založena s knjigami. Pri njih najdete 
vse zgoraj navedene knjige razen knjige »Molila sam ih 
da me ubiju«.

prva knjiga Toma Križnarja. Ljubiteljem gora priporo
čam knjigo »Pot« Nejca Zaplotnika. Če vas, tako kot

NOV GOSTINSKI LOKAL 

V ŠENTRUPERTU,
VABLJENI V BAR PRI FURMANU

V sredo, 2. oktobra 2013, se je v Šentrupertu, 
v neposredni bližini Dežele kozolcev, odprl nov 
gostinski lokal, bar Pri furmanu. Otvoritev je po
spremila dobra volja, navzoče pa je prijazno na
govoril tudi šentrupertski župan Rupert Gole.

Ob 18. uri seje Pri furmanu zbrala gruča ljudi, 
ki so bili priča otvoritvi novega gostinskega loka
la v Šentrupertu, eni najhitreje rastočih občin v 
Sloveniji. Domačin Milan Prah in partnerica Ama
lija Flander, ki sta sicer tudi lastnika sosednje hiše 
in seveda zemljišča, kjer bar stoji, sta obiskovalce 
prijetno pogostila, seveda pa ni manjkala niti har
monika. Ko je za kitaro poprijel še naš znani ka- 
merman (beri: snemalec) Janez Janežič, ki je pred 
tem opravil službeno dolžnost za novomeško te
levizijo, pa se je zabava razvila še bolj in potrajala 
vse do poznih večernih ur.

V baru Pri furmanu bodo seveda dobrodošli 
prav vsi gostje, domačini in nedomačini, seveda 
pa - zaradi bližnjega Muzeja kozolcev - tudi tujci. 
Kljub temu, da bi na račun slednjih lastnika lah
ko dvignila cene pijač (kar ob turistično zanimivih 
krajih ni redkost), sta ostala pri cenah ostalih go
stinskih lokalov v Šentrupertu oz. okolici.

Zakaj naziv lokala Pri furmanu? »Nekoč je bila 
naša hiša gostinski lokal, imenoval pa se je Pri zla-

razmišljati dalje. Potem pa smo se nekako sogla
sno odločili, da naj bo pa - Pri furmanu«, je za 
Cajtng.com povedala Amalija Flander, simpatič
na Šentruperčanka, ki vodi tudi bližnjo vrtnarijo.

Otvoritve se je med drugim udeležil tudi Ciril 
Bizjak, predsednik konjerejskega društva Šentru
pert, ki bo, kot smo izvedeli, skupaj s svojimi fanti 
iz društva pred barom postavil privez za konje, da

Ob Deželi kozolcev v Šentrupertu se je odprl bar Pri furmanu.

ti kaplji. Vanjo so največ zahajali furmani. Ko smo 
razmišljali, kako bi se lokal imenoval, smo seveda 
najprej pomislili na ime Pri zlati kaplji. Ker pa ima 
tak naziv že mokronoški Deu-ov lokal, smo morali

bodo nekako obudili stare čase, hkrati pa bo s tem 
tudi ime lokala dobilo tisto pravo težo.

Gospa Malči in Milan, srečno. Čim več furma
nov, pa seveda tudi ostalih - domačih in tujih - go
stov. (JK)
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Zavarovalniško zastopanje

“obvezno
AVTOMOBILSKO
ZAVAROVANJE,,
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IVANČNA GORICA

TEHNIČNI PREGLEDI 
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REGISTRACIJE VOZIL
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o 07/34 60.700 
www.panjan.si C®

KIA MOTORS

POL CENE/CEL AVTO/F

Udatnaugodnost,,DODATNA VGOBNC

- popust za mlade
družine (sedaj otrok do 9 let)

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Sele Cez b leta plačate 
DRUGO POLOVICO ALI PA TUDI NE 6.482C

StV L Vmnr,
■a _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
0k~ &!=»L-VFBiN

VIRPA.J^^HI t A V MI TCMMltiMIM I-Mr tl L K Dl IV F»AN"U 
V □OUTMI COMI . IVAMČiMA CjCimCA

Ne izzivajte usode, prevoz z zabave naj bo naša skrb!

Taksi prevoz do 7 oseb
za posameznike ali skupino, prevozi na zabave, z zabav, na izlete, tekme,...

NOVO! PREVOZ UČENCEV/ŠTUDENTOV V UUBUANO 
IN MARIBOR OB NEDELJAH ZVEČER. UGODNO!!!

Borut Antonič s.p.
Dolenja vas i, Velika Loka; 041/748-495

- brušenje, lakiranje ali oljenje parketa
- nabava in polaganje masivnega parketa
- nabava in polaganje gotovih parketov
- nabava in polaganje PVC podov
- velika izbira gotovih parketov
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Nataša Krese
natasa.krese@gmail.com

Univerzitetna diplomirana 
socialna delavka

RDEČI KARTON ZA ROMUNIJO ... 
IN DARILNI PAPIR ZA SLOVENIJO

Konec septembra 2013 je romunska vlada dala 
zeleno luč za poboj cca 65.000 brezdomnih ozi
roma nikogaršnjih psov, ki se potepajo po mestih 
njihove države. Povod za to je bil napad štirih psov 
na otroka, kije na koncu žal umrl. Zaščitniki živali 
ostajajo nemočni, kljub velikemu številu zbranih 
podpisov ljubiteljev živali, ki se ne strinjajo s tako 
kruto vladno potezo, so namreč njihove prošnje 
priletele na gluha ušesa oblasti.

Smrt enega otroka kot povod za smrt 65.000 
psov, ki niso nič krivi? Veliko več otrok umira pod 
gumami avtomobilov, pod tepežem staršev, zaradi 
slabe prehrane, slabe vzgoje, alkoholizma, vrstni
škega nasilja, drog... pa ni bil uveden noben tako 
strog in neučinkovit ukrep. Kot kaže je življenje 
teh psov, ki so na cesti pristali izključno po zaslugi 
ljudi in je vse kar želijo le preživeti, ničvredno - ter 
odlično sredstvo ljudi za dokazovanje njihove moči 
nad šibkejšimi.

Vsekakor so tropi teh potepuških psov na 
trenutke tudi nevarni, vendar - je poboj teh psov 
pravilna rešitev? V nekaj letih se bo ta ista pasja 
problematika vrnila, saj je vir ravno pri ljudeh, ki 
vsakodnevno zapuščajo svoje živali, da končajo 
na cesti, tam pa se razmnožujejo kot po tekočem 
traku. Pa smo spet na začetku. Ravno zdaj se je 
tudi vlada v BIH spomnila, da bi svojo problemati
ko brezdomnih živali rešila na enak in hiter način 
kot Romunija. Bomo videli, kako uspešni bodo tam 
vladniki in zaščitniki živali.

V Sloveniji oz v Trebnjem se tako velikega števila 
rasti potepuških pasjih tropov ne rabimo bati, saj 
je naša država poskrbela za njih. No, pravzaprav 
je to dobronamerno skrb zavila v najlepši darilni 
papir, kar ga imamo - naša mesta nimajo "nikogar
šnjih" psov, ki bi jih mimoidoči lahko mučili, brcali, 
obmetavali s kamni, pretepali ali ustrahovali na 
cestah, jim dajali petarde v gobčke, nimamo teh 
nevarnih pasjih skupin, ki bi se potepale naokrog, 
iskale hrano in ogrožale nas in naše otroke...
Imamo pa zato zavetišča za brezdomne živali, 
naša zakonodaja pa le tem dovoljuje usmrtitev 
brezdomnih psov po 30 dneh - če jim v zavetišču v 
tem času ne najdejo doma. Ste se kdaj spraševali, 
koliko teh pasjih revčkov v resnici najde dom, ko
liko pa jih konča svojo pot za mavrico? V Sloveniji 
imamo kar nekaj zavetišč, ki sledijo svoji vesti, srcu 
in vrednotam ter delujejo po načelu, da za vsakega 
psa "nekje raste njegov lastnik", psi zato pri njih 
ostajajo tudi po več mesecev in let, nekatera zave
tišča pa žal upoštevajo togo zakonodajo.

V našem lokalnem zavetišču Meli so v letu 2012 
odlovili in oskrbeli 438 psov. V posvojitev je bilo 
oddanih 376 psov. Povprečna oskrba psa v zaveti
šču je znašala 89 dni. 38 psov je bilo evtanaziranih 
zaradi starosti, poškodb ali agresije, 24 pa zaradi 
neoddaje in prenasičenosti zavetišča (Vir: splet 
Občine Trebnje). 24 zdravih, igrivih Pikijev, Maxov, 
Bončik, Medik..., ki bi še lahko živeli, 24 nepotreb
nih žrtev neodgovornih ljudi, ki sojih postavili na 
cesto.

Če razmišljate o nakupu psa, vsekakor prej 
premislite, če ne bi morda raje rešili kakšno pasjo 
dušico iz zavetišča. Grozljivo dejstvo je, da z 
vsakim nakupom psa, z vsakim nezaželenim pasjim 
leglom in z vsakim prodanim mladičkom lahko pri
žgemo poslednjo svečko enemu zavetiščarju, ki ga 
čaka injekcija namesto novega toplega doma. Vsi 
psi so enaki, le oblečeni so drugače, ne potrebuje
te raznoraznih kvazi rodovniških papirjev, da vam 
grejejo srce (razen, če grejete svoj statusni sibol). 
Rešujte, posvajajte, osveščajte, sterilizirajte.

S KOLESOM OD MOKRONOGA 

DO MOSTARJA, V PETIH DNEH 

PREKOLESARILA DOBRIH 700KM

Kolesarja in večna pustolovca, kot sta se ozna
čila, Mitja Sluga in Drago Kastelic, oba iz Mokro
noga, sta se konec avgusta odpravila na zanimivo 
avanturo. V petih dneh sta prekolesarila 706km, 
od Mokronoga preko Novega Vinodolskega, Ši
benika in Makarske do Mostarja. Domov sta se 
Mokronožana vrnila z vlakom - preko Sarajeva, 
Banja Luke in Zagreba.

Daleč, daleč je... pred nama Mostar...

Na kolesarsko (avan)turo sta se Mitja in Drago, 
sicer člana KK Dolenjska balanca, odpravila 30. av
gusta. Celoten izlet je sicer trajal 9 dni, od tega pa

Sprejem ob povratku domov

sta pet dni kolesarila. Prvi dan ju je pot pripeljala 
do Novega Vinodolskega, potem naslednje dni 
pa še do Starega grada, Šibenika in Makarske do 
Mostarja. Vmes sta se ustavila, kjer jima je bilo 
ljubo, dva cela dneva pa sta preživela pri prijatelju 
v Podgori. Iz Mostarja je deveti dan z vlakom sle
dil povratek proti domu.

Prekolesariti 700 km ni mačji kašelj, je bilo tež
ko? »Občasno je bilo seveda težko, a v spominu 
po koncu potovanja ostanejo le lepe stvari. Teh 
pa je bilo ogromno. Ljudje so bili vsepovsod zelo 
prijazni in ustrežljivi, narava pa fantastična«, je za 
Cajtng.com uvodoma povedal Mitja Sluga, sicer 
tudi predsednik Dolenjske balance, hkrati pa tisti, 
zaradi katerega je sploh prišlo do slovensko-hrva- 
ško-bosanske ture... »Skoraj vsako leto se odpra
vimo v skupini po dva ali trije na malo daljšo turo 
s kolesi. Bili smo že v Zadru, pa SOOkm po Slove
niji, l.OOOkm okoli Slovenije, itd. Letos sem bil na 
dopustu v Neumu, pa sem pomislil - zakaj pa ne bi 
šel letos s kolesom po Jadranski obali do Sarajeva. 
Spoznal bom nove 
kraje, ljudi, kulturi, 
kuhinjo, itd. Vpra
šal sem prijatelja, 
če gre z mano in... 
sva šla«, še pove 
Mitja. Sarajevo sta 
na koncu izpustila, 
saj ju je prepričal 
Mostar. Sarajevo 
sta prečkala le ob 
povratku z vla
kom, bo pa prišel 
na vrsto ob kakšni 
drugi priložnosti.

Sta se na pot 
odpravila sama, 
sta imela spre
mljavo? »Seveda, 
brez tega skoraj 
ne gre. Nekaj časa 
sta naju spremlja-

Mitja Sluga in Drago Kastelic (v sredini) s kolege
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- slikopleskarstvo - fasaderstvo 
-štukature
- izdelava knauf JOŽE KRŽIČNIK s.p.
- svetovanje Vrhpeč 21, Mirna Peč; 040 730 524 TktATAK

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...

AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031 739 838

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!

ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898 251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

m
Kosilnice, vrtni traktorji, 
motokultivatorji, prekopalniki, 
goseničarji, škropilnice, 
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 
prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji,...

BONUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041 630 724; www.bonum.si

Transport in TGM Urbič
Ivan Urbič s.p., Dolenja Dobrava 12, Trebnje
041/625 180; lvan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

- prodaja drv
- razžagovanje in razcep drv za kurjavo IllllUOjp
- posek in spravilo lesa
-izdelavabetonskihkozolčnihstebrov .
- usluge z dvigalom (24m) «4^° ^ ^
- obžagovanje In posek dreves na višini (peP1 ^

Servis Račuivalniške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih

KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

C******y Brandt ® Ekttroku

AEG

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z 
opečno,betonsko 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob

ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

K Ljubuški

la člana kluba, Vinko in Franci, nato pa še Bruno in Matjaž, za kar sva jim 
hvaležna, saj so prišli še kako prav. Potem v Čapljini so naju pričakali člani 
Kolesarskega kluba Ljubuški, s katerimi sem predhodno preko FB navezal stik. 
Oni so potem naju spremljali do Mostarja, kjer so nama tudi uredili spanje«, 
še doda Sluga, potem pa tudi zaupa, da so se ob večerih družili s kolesarji in 
ostalimi domačini, ob čevapčičih in pijači pa so si tudi izmenjali številne kole

sarske (in druge) izkušnje.

Povsod lepo, doma najlepše. Drži?? 
»Seveda drži. Super sva se imela, a 
tako zelo lepo je bilo spet videti do
mače, pa sosede, kolesarje in ostale 
prijatelje. Čeprav sva se vrnila zelo 
pozno, ob pol polnoči, so nama pri
pravili topel sprejem. Dolgujeva jim 
res eno iskreno, iskreno zahvalo. Hva
la vsem!«

Pa drugo leto? »Hm, na celem naji
nem potovanju sva bila tako prisrčno 
sprejeta, da sva se odločila, da gre
va naslednje leto zagotovo spet na 
kakšno podobno potovanje«, konča 
Mitja Sluga, ki je s svojo (in kolegovo) 
izkušnjo dal morda komu izmed naših 
bralcev tudi - idejo za dopust. Ne rav
no zimskega, spomladanskega ali pa 
potem poletnega pa zagotovo ... Ja
vite se, Cajtng bo z veseljem obeležil 
vašo izkušnjo! Uj<j

V spomin

18. oktobra mineva leto dni, 
odkar te, dragi Janč, med nami več ni. 
Ko ti vedel bi, kako to boli...
Kje so tvoje lepe oči, tvoj nasmeh, 
ki si vedno ga imel v očeh.

JANEZ HUČ
(Primštal 3, Trebnje)

Ob obletnici smrti ljubega sina se najlepše zahvaljujemo 
vsem, ki se ustavite pri njegovem preranem grobu in mu 
prižigate svečke.

Tvoja mamica, oči in bratec, ki te neizmerno pogrešamo
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Dr. Karmen Verhovec
dr.karmen.verhovec@zobozdravnik-trebnje.si

doktor dentalne medicine, specia
list čeljustne in zobne ortopedije

NADOMESTITEV 
MANJKAJOČIH SEKALCEV

VPRAŠANJE: Kirurg, ki mi je operativno 
odstranil levi zgornji prvi sekalec mi je 
predlagal, da se manjkajoči zob nadomesti z 
MARVLAND mostičkom in ne z žabico, kot je 
predlagala moja zobozdravnica. Zanima me 
vaše mnenje glede omenjenih protetičnih 
rešitev.

ODGOVOR: Imamo več kot le dve omenjeni 
možnosti za rešitev nastale situacije. Za takojšnjo 
rešitev bi vam predlagala, začasno lepljenje krone 
vašega kirurško odstranjenega zoba na dva sose
dnja zoba s posebnimi kompozitnimi vlakni. V tem 
primeru bi potrebovali vaš kirurško odstranjen 
zob. Zobno korenino bi odbrusili in zavrgli, krono 
pa uporabili kot nadomestni zob. Vseeno bi bilo 
potrebno z diamantnimi svedri rahlo preparirati 
nebni ploskvi obeh sosednjih zob, saj bi dodatna 
višina materiala, ki bi bila prilepljena na sosednja 
zoba, sicer motila pri ugrizu. Ta rešitev pa je le 
začasna, čeprav estetsko zadovoljiva. Ob močnej
šem ugrizu se lahko zob odlepi ali pa kompozit 
poči.

Na sliki: Primer indikacije in izdelave polnokeramičnega Maryland 
mostička v spodnjem zobnem loku. Terapevt: Karmen Verhovec, 
dr. dent. med., spec.; Zobotehnik: Zobni laboratorij Deželak

Za drugo kratkotrajno rešitev se ponuja začasna 
snemna ploščica, ki ji v zobozdravstvenem žargo
nu rečemo kar žabica. Dobra stran žabic je, da jo 
lahko izdelajo v laboratoriju še pred ekstrakcijo 
zoba in jo zato vstavimo takoj po posegu. Cena 
žabice je v vašem primeru edina prednost. Slaba 
lastnost žabice je, da je le-ta tkivno podprti 
protetični nadomestek in zato lahko izvaja pritisk 
na mehka tkiva v področju manjkajočega zoba.
To pa lahko vodi v nenadzorovano preoblikovanje

vstavitve implantata, saj lahko pride do neuspe
šnega vraščanja (osteointegracije) implantata.

Maryland mostički s kovinskimi krilci, ki so se v 
preteklosti pogosteje uporabljali, imajo glede na 
opravljene raziskave krajšo trajnostno dobo, kot jo 
imajo klasični fiksno-protetični zobni nadomest
ki ali implantati. Pogosto se zgodi, da se krilca 
odlepijo od zobne površine in jih je potrebno 
ponovno nalepiti. Kovinska krilca lahko povzročijo 
zabarvanje naslonskih zob. Zato se danes upora
bljajo kot začasni provizoriji, zaradi enostavnosti 
in cenovno ugodnejše izvedbe pa se uporabljajo 
tudi kot nadomestki manjkajočih posameznih zob

V kolikor želite nasvet oz. imate vprašanje za 
dr. Karmen Verhovec, ga pošljite na dr.karmen. 
verhovec(5>zobozdravnik-trebnie.si. Vaše vpra
šanje bo seveda obravnavano diskretno!

Uredništvo Cajtnga

alveolnega grebena, prevelike resorpcije kosti,. 
Žabica se ne priporoča tudi v primeru takojšnje

pri starostnikih ali zdravstveno ogroženih bolnikih. 
Uporabljajo se tudi pri pacientih, katerih količina 
izgube kostnine ovira izdelavo zobnega vsadka.

SPOMINSKI POHOD KORK 

ŠENTRUPERT V POČASTITEV 

SPOMINA NA FRELIHOVO 

MAMO JUSTINO

Krajevna organizacija Rdečega križa Šentru
pert je v nedeljo, 22. septembra organizirala 
spominski pohod v spomin na Frelihovo mamo 
Justino iz Šentruperta in ob 70. letnici, ko je 
mama Milana Majcna s prijateljicami - članicami 
nekdanje AFŽ in članicami Rdečega križa pripra
vila dobrodelno akcijo s tem, da so v Frelihovi 
hiši pripravile 16 paketov pomoči za internirance 
v taboriščih. Pakete je do Ljubljane spremljal na 
vlaku, sedaj najstarejših član KORK Šentrupert, 
takrat 12 letni Edi Zavrl. Vlak je bil v Jersovcu pri 
Mirni napaden, vendar je vseh 16 paketov sku
paj z Edijem srečno prispelo v Ljubljano.

Pohod se je pričel s sveto mašo ob 07. uri, po 
končani maši pa je g. župnik blagoslovil vse po
hodnike. Zbralo seje okrog 50 pohodnikov, med 
njimi je bila tudi sekretarka OZRK Trebnje Teja. 
Izpred trga v Šentrupertu smo se odpeljali z av
tobusom do vasi Lukovek, rojstnem kraju mame 
Justine. Na domačiji Ratajc so pohodnike prisrčno 
sprejeli vsi člani družine Ratajc in Frelih. V pri
jetnem klepetu ob bogato obloženih mizah z raz
ličnimi dobrotami so domači in pohodniki obujali 
lepe spomine na mamo Justino. Izvedeli smo tudi 
to, kako sta se spoznala in zaljubila Justina Ratajc 
in Jože Frelih.

Skupinska fotografija na štartu, pred domačijo Ratajčevih na Lukov- 
ku, od koder izhaja Frelihova (nekoč Ratajčeva) Justi. (Foto: Rep)

skozi Škrljevo smo prišli v Drago. Ustavili smo se 
na domačiji Slavka Breznikarja, kjer je mama Ju
stina živela do poroke.

Slavko Breznikar z družino je pohodnike prav 
tako pričakal z bogato obloženo mizo. Po krajšem 
druženju je sledilo skupinsko fotografiranje, nato 
pa še kratek sprehod do Šentruperta. Na poko

pališču smo se poklonili mami Justini, položili 
šopek in prižgali svečo, nato pa se ustavili še na 
cilju pohoda in sicer v Hiši vina Frelih, kjer smo se 
pohodniki še enkrat dodobra okrepčali z odličnim 
„ajmohtom", ki ga je po receptu mame Justine 
pripravila kuharica Lidija.

Pohodniki so bili več kot zadovoljni, saj je vse

S polnimi želodčki in polni lepih vtisov smo se 
ob prelepem sončnem dnevu peš odpravili pre
ko gorice Lipnik, s krajšim postankom, seveda v 
Ratajčevi zidanici, kjer smo pokusili mošt, ter pot 
nadaljevali skozi vinsko gorico Ažental in mimo 
ostankov Starega gradu (prvi grad Lanšprež). Po 
dolini Poltarice in Lanšprežčice smo prišli v Zabrd- 
je in na Mirno. Prešli smo reko Mirno in nadalje
vali skozi Trstenik in Stražo do Brinja. Ob Busenku,

potekalo brez kakršnih koli težav. Bilo je veliko do
bre volje, smeha....

Pohodniki in prostovoljci KORK Šentrupert 
se prisrčno zahvaljujemo Boštjanu Prijatelju, ki 
nas je brezplačno odpeljal do Lukovka, zahvala 
in velika hvala družini Ratajc iz Lukovka, družini 
Breznikar iz Drage in družini Frelih iz Šentruperta 
za pogostitev in gospodu župniku za blagoslov in 
lepe želje ob začetku pohoda. (Ruža Brcar)

Boljša novodobna in predvsem estetska ter 
biološka rešitev so cirkonij in polno-keramični 
Maryland mostički, ki jih adhezijsko lepimo na 
sosednje zobe. Ključni predpogoj za takšen most 
sta vitalna in nekariozna zoba, ki mejita na vrzel 
ter primerno ozka vrzel. Najpogosteje se jih 
poslužujemo v primeru kongenitalno (ob rojstvu) 
manjkajočih stranskih zgornjih sekalcev ali zaradi 
poškodb izgubljenih stranskih zgornjih sekalcev ter 
srednjih in stranskih spodnjih sekalcev. Pomemb
no je, da so krilca, ki jih lepimo na jezično stran 
sosednjih zob, ob ugrizu minimalno obremenjena 
ali neobremenjena z nasprotnimi zobmi. Rezultat, 
ki ga dosežemo s takšnim mostičkom je estetsko 
primerljiv z naravnimi zobmi.

Trajnejša vendar iz biološkega vidika slabša 
fiksnoprotetično rešitev je izdelava tri-členskega 
mostu na sosednji srednji in stranski sekalec.

Lahko se odločite za cirkon keramični, kovinsko 
keramični ali kovinsko kompozitni most.

Trajno rešitev za manjkajoči zob predstavljajo 
tudi zobni implantati, ki so umetni nadomestek 
zobne korenine, na katerega se lahko takoj po 
vsaditvi izdela začasni provizorij, ki ga kasneje, ko 
se implantat v kost vraste, nadomestimo s trajno 
cirkon keramično ali kovinsko keramično prevleko. 
Celjenje implantata v kosti traja nekaj mesecev. 
Prednost implantata pred drugimi protetičnimi 
rešitvami je v preprečitvi resorpcije kosti, ki sicer 
nastane na mestu izpuljenega zoba. Kirurgi se 
pogosto odločajo za takojšnjo vstavitev implanta
tov, takoj po kirurški odstranitvi zob. Lahko pa se 
implantat vstavi tudi 2 do 4 tedne ali več po eks
trakciji, ko se že zaceli mehko tkivo, ali še kasneje, 
ko se delno ali popolnoma zaceli tudi kostno tkivo. 
Srečno!



Avto Slak
Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/3 481481; www.avtoslak.si

ZE ZA 20.235 EUR
Navdušili vas bodo dinamična in varna vožnja, višji položaj 

sedenja, prostorna in uporabna notranjost ter privlačen izgled.
Tiguan je izjemno praktičen avtomobil. Udobje je vTiguanu 

zagotovljeno že serijsko, saj je že osnovna izvedba Trend & Fun 
odlično opremljena: avtomatska klimatska naprava Climatronic 
z elektronskim 2-conskim uravnavanjem temperature, parkirni 

sistem s park. avtomatiko Park Assist, električno nastavljivi in 
ogrevani zunanji ogledali, električen pomik stekel, centralno 

daljinsko zaklepanje, radio RCD 310 s CD in MP3 
predvajalnikom, sprednji sredinski naslon za roke, usnjen volan 
in glava prestavne ročice, sprednja sedeža nastavljivo višino in 
ledveno oporo, sprednji meglenki s funkcijo statičnih smerno 
prilagodljivih luči, večfunkcijski prikazovalnik Plus, pritrdišča 

ISOFIX, elektronska parkirna zavora s funkcijo Auto Hold.

Tiguan

-v 1 JAMSTVO e\

► Stresne letve

► Žarometi

V//,
«=_______ 5

Notranjost

JAMSTVO
►OOAVUpK) jAMITVO ia I IN «. mo I

► Dizajn sprednjega dela

ZE ZA 17.104 EUR

► Dizajn zadka

► Pogled s strani

JAMSTVO
tOMUUNO MMI1VO 1AI.W« UTO

Za Passat, Passat Variant, Passat Alltrak in Volksvvagen CC smo 
pripravili bogato opremljene akcijske modele, ki se ponašajo z odličnim 
prihrankom in opremo, ki vam bo vam bo v veselje.

Passat in Passat Variant Business s prihrankom 3.200 EUR 

Poleg bogate opreme izvedbe Comfortline imata tudi:
- cinamično pirlagodljiva biksenonska žarometa z LED dnevnimi lučmi
- radio RCD 510 z velikim barvnim zaslonom na dotik
- napravo za prostoročno telefoniranje
- večfunkcijski trikrak usnjen volan
- kamero za vzvratno vožnjo Rear Assist

Skoda

Gospodarska
vozila
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ŠALE
(®: info@cajtng.com

Pošljite nam tudi vi šalo!

Človek pride v trgovini na oddelek sadja in 
zelenjave in zahteva polovico glave solate. Fant, 
ki je delal na oddelku, mu pove, da prodajajo 
samo cele glave solate. Nakupovalec vztraja, da 
naj fant to vseeno preveri pri šefu. Fant gre do 
šefa, in mu reče: »Neki idiot želi kupiti pol glave 
solate!« Medtem, ko je končal stavek, opazi, da je 
nakupovalec prišel za njim, zato je hitro dodal: »In 
ta gospod se je ponudil, da kupi drugo polovico.« 
Šef odobri prodajo pol glavice solate in nakupova
lec odide. Pozneje vodja povpraša fanta: »Res si 
se dobro znašel v nerodni situaciji. V naši trgovini 
so nam všeč ljudje, ki razmišljajo s svojo glavo. Od 
kod si, sine?« »Veste, gospod, živel sem v Idriji«, 
odgovori fant. »Zakaj pa si odšel iz Idrije,« vpraša 
šef. »Gospod, tam so samo kurbe in fuzbalerji.« 
»Res«, vpraša vodja in doda: »Moja žena je iz 
Idrije.« »Ne ga srat«, odgovori fant, »za kateri 
klub je pa igrala?«

Ko kupujete čistilno napravo, 
zahtevajte ODLIČNOST!

VVvvvVvVaF
Komunala Trebnje d.o.o. kot novost v svoji dejavnosti 
pod ugodnimi plačilnimi pogoji nudi nakup AQUAmax 
čistilnih naprav.

Z novo ponudbo se želimo še bolj približati našim 
uporabnikom. Le skupaj lahko namreč uspešno 
doprinesemo k varovanju okolja.

Vabimo vas, da nas pokličete in se prepričate.

5+ za AQUAmax* } j?

AQUA9iox*
 ̂ Waur Water Treountnt Syutmi

♦ ZNATEN PRIHRANEK zaradi cenejšega prevoza, vgradnje, vzdrževanja, praznenja 

in porabe električne energije - tudi do 1000 EUR prihranka v prvih treh letih od nakupa

♦ ZANESLJIVO DELOVANJE neslišno in povsem avtomatizirano - 
brez dodatnega praznenja prekatov, nastavljanja ventilov ali dodajanja bioloških in 

kemičnih preparatov - njeno delovanje lahko opcijsko nadzorujete preko svojega 

mobilnega telefona

♦ PREVERJENA REŠITEV - vrhunski nemški čistilni tehnologiji zaupa kar 60.000 

zadovoljnih kupcev po vsem svetu, 35 let tradicije podjetja Zagožen na področju izdelkov 

za vodovod in kanalizacijo s pooblaščenim servisom pa je garant, da bodo za vgradnjo, 
priklop In redno vzdrževanje vaše čistilne naprave AQUAmax* dolgoročno poskrbeli 
zanesljivi in odzivni slovenski strokovnjaki

♦ DELUJE TUDI V VAŠI ODSOTNOSTI - ponoči in ob vaši odsotnosti čistilna 

naprava AQUAmax* samodejno preklopi na varčevalni način delovanja In se ob 

povečanem dotoku avtomatsko vrne nazaj v normalno delovanje

+ ZAJAMČENA KAKOVOST in VARNOST NAKUPA 50 let zahtevane 

življenjske dobe ohišja. 2 leti garancije na vse tehnične dele, čistilna naprava je uvrščena 

na seznam Komunalne zbornice Slovenije, vsi potrebni mednarodni certifikati in CE 

oznaka. ISO 9001:2008

Zahtevajte ODLIČNOST! Izberite AQUAmax®.

ezagožen
Komunala Trebnje d.o.o. I Gollev trg 9. 8210 Trebnje 
T: >386 (0)7 348 12 601 E: upravapkomunala trebnje.si 
www.komunala-trebnje.sl

MED KORUZO 

GOJILA PREPOVEDANO 

KONOPLJO

Trebanjski policisti so na Okrožno 
državno tožilstvo Novo mesto zara

di kaznivega dejanja Neupravičene 
proizvodnje in prometa s prepo
vedanimi drogami, nedovoljenimi 
snovmi v športu in predhodnimi 
sestavinami za izdelavo prepove
danih drog, ovadili 32-letnega in 
53-letnega osumljenca z območja 

PP Trebnje.

Med preiskavo so ugo
tovili, da sta osumljenca 
na dveh njivah med ko
ruzo gojila prepovedano 
konopljo. Našli in zasegli 
so 1.067 sadik, iz kate
rih bi osumljenci lahko 
pridobili okoli 100 kg 
posušene konoplje. Na 
podlagi odredbe sodišča 
so policisti opravili hišno 
preiskavo na naslovu 
bivanja osumljencev, 
kjer so našli in zasegli še 
manjšo količino posuše
ne konoplje.

Osumljenci bi lahko 
na ilegalnem trgu za en 
kg konoplje iztržili med 
3.000 in 4.000C, prodaj
na cena na drobno pa je 
lahko tudi do 3x višja.
(PUNM)

OBNOVA VODOVODA 

V VOLČJIH NJIVAH PRI 
KONCU

MIRNA, 13. SEP 2013 - Po več kot 
štirih desetletjih po izgradnji se bo 
v prihodnjih dneh zaključila obnova 
vodovoda v Volčjih Njivah pri Mir
ni. Z javnim vodovodom upravlja 
Komunala Trebnje, ki je bila tudi na 
razpisu izbrani izvajalec del.

Vodovod Volčje Njive se je gradil 
med letoma 1968 in 1970, po ne
katerih podatkih vzporedno z vodo
vodom Dob. Glavni cevovod je bil 
zgrajen iz alkaten cevi premera 75 
mm, stranski vodi pa iz alkaten cevi 
premera od 20 mm do 32 mm. Nove 
cevi so trenutno najboljši izdelek na 
trgu, saj gre za cevi iz modularne li
tine. Naložva v obnovo približno pol 
kilometra cevi je ocenjena na pribli
žno 40 tisoč evrov, hišne priključ
ke (v vasi jih je 19) pa izvajalec del 
opravlja individualno.

»Začetek projekta obnove vodo
voda v Volčjih Njivah sega že nekaj 
let nazaj, vendar se obnova zaradi 
pomanjkanja denarja nikoli ni zače
la. Dotrajane cevi bodo zamenjane 
z novimi, kakovostnejšimi cevmi, ki 
bodo omogočale zanesljivejšo oskr
bo s kakovostno pitno vodo. V bo
doče bo potrebno podobno posodo
bitev vodovodnega omrežja izvesti 
tudi v Glinku, ki se napaja iz istega 
vodnega vira kot Volčje Njive," je 
pojasnil višji svetovalec za komunal
no in gospodarsko infrastrukturo na 
Občinski upravi Občine Mirna Davo
rin Fink.

Hkrati z obnovo cevi so se pro
jektu priključili tudi v Elektru Celje, 
ki so prestavili elektirčno napeljavo 
z drogov v zemljo, položil se je tudi 
optični kabel.

Komunala Trebnje ima poleg vo
dovoda v Volčjih Njivah v upravlja
nju še vodovod v Škrjančah, Gorenji 
vasi, Ševnici in Gorenjski gori ter Za
gorici, z največjim vodovodom, s ka
terim oskrbujejo večino prebivalcev 
na Mirni in bližnji okolici, pa upravlja 
Dana Mirna. Poleg njih pa je na ob
močju občine Mirne še pet vaških 
vodovodnih sistemov, od tega dva 
velika, (pk)

P0GREBRE JR 
POKOPmŠKE 
STORITVE

OKLESER
Budimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlesen d.o.o.. K Koku 26, Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop



Jf* IUI Ta lin A Železnina Trebnje
^ IVI ■ Im,A Stari trg 48, v Mercator Centru Trebnje

Whirlpool

Pralni stroj AWO/C 60120

zamik vklopa

dim. v/š/g: 85 x 60 x 52 cm

Mercator, d.d„ Dunajska cesta 107, Ljubljana. Cene izdelkov veljajo od 10.10. do 30.10.2013.

y M Tehnika Veljavnost kupona od 18.10. do 30.10.2013

^ ^ popust na male
/O gospodinjske aparate

Popust velja ob predložitvi kupona pri blagajni. Akcija/popusti se ne seštevajo. Ne velja za pravne osebe in samostojne podjetnike. H

Tel: 07/ 33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto H9■roP

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

* Za pogostitve in druženja se lahko odločite v Klubu Marc
za 50 oseb ali na v;

lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 
rih vašega podjetja, šotorih, zidanicah.
^^■l. t—•
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NASVETI • NASVETI • NASVETI
info@cajtng.com

Poznate tudi vi kakšno skrivnost? Delite jo z bralci Cajtnga ...

RAZKRINKANE ZVIJAČE TRGOVCEV

Zdenka svetuje, kako nakupovati v samopo
strežnih trgovinah, da prihranimo kakšen evro. 
Trgovci bodo najdražje blago razvrstili v višino oči 
in na desno stran regalov. Cenejše blago bo na 
policah nižje ali višje od višine oči in na levi strani 
regalov. Ne nakupujte, ko ste lačni: takrat se bo v 
nakupovalnem vozičku znašlo tisto, kar nakupu
jejo lačne oči in v resnici sploh ne potrebujemo.
Če niste disciplinirana potrošnica ali potrošnik in 
zmeraj kupite več kot ste nameravali, nakupujte 

vedno z vnaprej pripra- 
f j' vljenim seznamom. Na-
' mesto vozička, vzemite

košarico. Splačalo se 
bo! Otroci so posebna 
potrošniška zgodba: 
sladkarije bodo na do
segu roke pri blagajni, 
ko nestrpni čakamo v 
vrsti ali pa na policah 

nasproti žitaric za jutranji obrok. Mama kupuje 
kosmiče, otrok raziskuje sladkarije! Ni zdravo za 
zobe, za denarnico pa: zamotite otroka z liziko, 
medtem ko nakupujete. Pametnejša varianta je, 
seveda, jabolko. Pozor tudi pri policah, ki so na 
koncu nakupovalnih hodnikov, ko naredimo naš U 
zavoj. Potrošniki so prepričani, da se tam ponuja 
blago, ki predstavlja ugodno ponudbo. V resnici 
temu ni tako. Poiščite podobne izdelke med poli
cami. Cenejši bodo. In na koncu: dva čipsa za ceno 
enega. Super! Pa ju res potrebujemo?

SIR, »GOLJUFIVO« VEZIVO

Alenka svetuje, da uporabimo sir kot vezivo 
pri jedeh, kjer obstaja nevarnost, da bodo med 
kuhanjem razpadle. Vzamimo za primer kruhove 
cmoke. Zgodi se, da je masa premehka in se pri 
kuhanju razprši 
v desetine 
»neuporabnih 
cmočkov«. Do
damo le malo 
naribanega sira 
in zvijača bo 
uspela. Cmoki 
ne bodo raz
padli. Drug pri
mer je paniranje mesa. Med drobtine primešamo 
malo naribanega sira. Rumenjak zaradi holestero
la izpustimo in paniramo le z beljakom.

ČIŠČENJE PREPROGE - KAKO PRIHRANITI

Violeta svetuje, kako lahko finančno prihranimo 
pri čiščenju preproge, ne da bi plačali čistilnemu 
servisu za sicer strokovno opravljeno čiščenje. 
Takšen nasvet je dobrodošel v časih, ko pride prav 
vsak privarčevan evro na račun našega znanja, iz
najdljivosti in pridnosti. Najprej se lotimo prepro
ge s sesalnikom in jo temeljito posesamo. Nato 
na preprogo potresemo sodo bikarbono ali otrobe 
in odidemo z družino na nekajurni sprehod ali

obisk. Po nekaj 
urah preprogo 
ponovno pose-

tudi z domačim 
pripravkom, 
ki je sestavljen 
iz vinskega 
kisa in vode

v razmerju 1:10. Tej mešanici dodamo še nekaj 
kapljic eteričnega olja in preprogo obrišemo s 
krpo namočeno v omenjeno mešanico. Urejeno, 
preproga je čista in sveža.

samo. Preprogo 
lahko osvežimo

SMO RES TAKO BOGATI, DA Sl 
LAHKO PRIVOŠČIMO TUDI TO?

V nedeljo, 22. septembra 2013, smo se odpra
vili na sprehod iz Trebnjega po t.i. strmi poti na 
Vrhtrebnje, nad avtocesto pa sem ob prizoru na 
podrto in nepospravljeno drevje, ki še vedno leži 
v gozdu, zastal.

Do prve prečne poti sem, takole - na grobo, 
ocenil, da je zgolj na razdalji 50 m od peš poti cca. 
najmanj 1.500 m3 podrtega lesa (večina bukve, 
nekaj malega hrasta), pri tem pa ne računam dre
ves z odlomljenimi vrhovi ali tistih, ki so v rasti 
zastala in se posušila. Če pogledamo, da povpreč
na družina za eno kurilno sezono porabi približno 
15m3 drv, nam preprost izračun pove, da bi lah
ko z drvmi, ki bodo samo to sezono strohnela v 
gozdu, celo zimo ogrevali kar 100 družin iz naše 
občine. Poudarjam še enkrat - gre le za nepospra
vljeno drevje in še to - le na tem majhnem koščku

V slovenskih (in trebanjskih) gozdovih bo strohnelo veliko drevja, 
olje za kurjavo pa kupujemo (in jih tako bogatimo) od tujcev.

naših gozdov.

Ne vem, kdo so lastniki parcel in kakšni so ra
zlogi, da je les še vedno tam, se pa sprašujem - če 
smo res tako bogati, da si lahko privoščimo tudi
tO? (Greeor Kaplan. Trebniel

1. GOLAŽIJADA NA GORENJIH 

PONIKVAH USPELA, ZMAGALA 
EKIPA ABRAHAMI IZ TREBNJEGA

V soboto, 7. septembra 2013, je na Gorenjih 
Ponikvah potekala 1. golažijada na tem koncu 
naše občine. Organizatorji, mladina Gorenjih Po- 
nikev, so v pravilnik zapisali, da so pravila enaka 
za vse, nato pa navedli še podrobnosti - ekipo, ki 
bo kuhala golaž, naj sestavlja do 10 članov, vsaka 
ekipa pa si mora primeren, vsaj 10-litrski kotli
ček in pribor za kuhanje golaža priskrbeti sama.

Vsak ekipa ima na voljo 2 kg mesa in 2kg čebule 
ter vse ostale potrebne sestavine in naravne za
čimbe, ki so potrebne za dober golaž. Dodajanje 
mesa je bilo - prepovedano, organizatorji pa so 
seveda poskrbeli tudi za ogenj.

Okoli 14.30 ure se je tekmova
nje oz. golažijada začela. 10 ekip iz 
občin Trebnje, Mirna Peč in Novo 
mesto je golaž kuhalo tja do 19. 
ure, ko je komisija v sestavi Mar
tin Meglič (Gostilna Meglič) ter 
Zdravko in Darinka Rakar (Gostil
na Rakar) v pokušino vzela vzorec 
vsakega skuhanega golaža. Po 
mnenju strokovnjakov je najbolj
ši golaž skuhala ekipa Abrahami 
iz Trebnjega, drugi so bili ekipa 
Pražena čebula in tretji mirnope- 
ški pevci Rožmarin. Zmagovalci 
golažijade so za nagrado domov 
odpeljali živega pujska (odojka), 
ostali tekmovalci in obiskovalci pa 
so se morali zadovoljiti s porcijami 
golaža in žlahtno kapljico, za kar 
pa je bilo s strani organizatorjev 
tudi poskrbljeno.

»Golažijada na Ponikvah, sploh glede na tako 
dober odziv (zbralo se je okoli 250 ljudi), vsekakor 
ni zadnja, v bodoče pa želimo organizirati še tudi

Prva golažijada na Gorenjih Ponikvah je lepo uspela, v vsem času 
se je na prizorišču (na sliki) zbralo okoli 250 ljudi.

druge oz. drugačne prireditve«, je za Cajtng.com 
povedal Rok Rajar, eden izmed organizatorjev 1. 
golažijade na Gorenjih Ponikvah.

Vsekakor si mladi iz Gorenjih Ponikev zaslužijo 
veliko pohvalo, hkrati pa naj bodo tudi vzor ali pa 
spodbuda starejšim kolegom in društvom pri or
ganizaciji raznovrstnih dogodkov, jez)

Tretjeuvrščena ekipa, mirnopeški pevci Rožmarin.Strokovna komisija, ki je ocenjevala skuhane golaže, z leve Martin 
Meglič, Darinka Rakar in Zdravko Rakar.

Zmagovalci 1. golažijade na Gorenjih Ponikvah, ekipa Abrahami.
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www.renault.si

5s
LET^

go RENAULT
s

l/VVORLDV
CHAMPION

^NGINF

OB MENJAVI ZA NOVI RENAULT JE VAŠ STARI AVTO KATEREKOLI 
ZNAMKE VREDEN 1000 EUR VEČ.
5 let jamstva obsega 2 leti tovarniške garancije In podaljšano jamstvo za 3 . 4 In 5 leto oz 100 000 km. karkoli se zgodi prej. m velja ob nakupu 
Renault Imanciraniem Vet o pogojih akcije na www renault si

DRIVE THE CHANGE to I 

Renault prtperot. E3ZS RENAULT

S
PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,5 - 7,4 l/100km. EMISIJE C02 90- 174 g/km.

PODJETNIŠKA ULICA 7, 8210 TREBNJE, TEL: 07 34 81 722, ln1o@avto-vovk.sl
m r-m-bnjm*- ODPRTO OD PONEDELJKA DO PETKA OD 08.00 DO 18.00, SOBOTA OD 08.00 DO 12.00

vami /i- I‘> let • Sv veliko več. novic (in arhiv) najilete n.i wwvl t djtnti cORi|
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VSE ZA VAŠE VOZILO

BARTOG d.o.o.
Obr"šKa ulica 18
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Priporočamo nakup pnevmatik 
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